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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

Z 15. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 29. mája 2024 

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 

Ing. arch. Ján Králik, Ing. Miroslav Baran, Július Obernauer 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

PhDr. Petra Dzurmanová, Matej Garaj, Milan Palovčík, Bc. Ľubica Štugnerová, MA 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

Mgr. Tomáš Turňa, Mgr. Daniel Struhár  

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2024/6921 29.5.2024 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Začneme kolegyne, kolegovia, ak môžeme, poprosím vás. Ja sa hneď úvodom aj 

ospravedlňujem, kolegyne, kolegovia, že sme prehadzovali termín, ale z dôvodu, že som 

pracovne vyťažený, tak sa to inak nedalo a aj dneska sme to na 13-tu dávali, lebo včera sme 

mali ZMOS. Ja som myslel, že budem dodnes, ale som odišiel ešte včera večer, takže, aby som 

dnes bol tu. Takže vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13, ods. 4, písmeno a) 

zákona číslo 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 

pätnáste pracovné zasadnutie Mestského zastupiteľstva Mesta Brezna konané vo volebnom 

období 2022 - 2026. Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s 

ustanoveným § 12 ods. 1 zákona o obecnom zriadení, boli naň pozvaní všetci poslanci 

mestského zastupiteľstva s platným mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 14 poslancov, 

preto vyhlasujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa 

uznášať. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili: pán poslanec Turňa a pán poslanec Struhár. 

Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, 

poslancov mestského zastupiteľstva, ako aj hlavnú kontrolórku Mesta Brezna a prednostku MÚ, 

vedúcich odborov, riaditeľov obchodnej spoločnosti a príspevkovej organizácie Mesta Brezna, 

prítomných predstaviteľov štátnej správy, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných 

občanov Mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.“  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím hlasovanie za. Ďakujem. Skús kartu. 

Dobre, založ si kartu, pán poslanec, bez karty to nepôjde.“  

Hlasovanie číslo: 1 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  14 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, skúsme hlasovanie proti. Dobre, ďakujem.“  

 

Hlasovanie číslo: 2 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - PROTI 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  15 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A hlasovanie zdržal sa. Ďakujem.“  

 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia – ZDRŽAL SA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  15 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zariadenie nám funguje. Prešli by sme k procedurálnym otázkam. Program rokovania vám 

bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem tieto zmeny a 

doplnky. Doplniť bod poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre nemocnicu s poliklinikou 
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Brezno. Bod 12.A. Bod 23. Návrh na zmenu v komisii pre verejný poriadok a bod 23 prečíslovať 

na bod 24. Tiež vypúšťam bod 9 ako navrhovateľ Návrh všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a doplní všeobecne záväzné nariadenia o hospodárení s bytmi a obytnými 

miestnosťami v zariadeniach určených trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. Tam sme sa aj s 

kolegyňou, Ľubkou Štugnerovou dohodli, že toto prehodnotíme ešte na spoločnom stretnutí. A 

bod 11.16 žiadosť Adriany Bíreš, odkúpenie pozemku vo vlastníctve mesta Brezna, čiže 

vypúšťame bod 9. a 11.6. a poprosím vás, navrhujem zaradiť bod 16. Tam je Informatívna 

správa o hospodárení lesov mesta Brezna. Je tu riaditeľ, či tu nie je? Lebo som mu vravel, že 

nech príde na začiatok. Navrhujem zaradiť za Správu o plnení uznesení mestského, alebo dáme 

to, keď tu nie je? Prosím? Do VZN-ka, hej. Tak teda za VZN-ka, za bod 10 bude bod 16. 

Nebudeme prečíslovať nič, len bod 16 presunieme medzi bod 10 a 11, dobre? Aby sme, aby vás 

to nemýlilo. Z dôvodu, že riaditeľ, riaditeľ má povinnosti, ktoré nevie odložiť tak, aby vám 

predniesol správu osobne. O čo ma požiadal, takže. Áno, dopĺňame bod 12.A, bod 23. Návrh 

na zmenu v komisii pre verejný poriadok, bod 23 prečíslovať na bod 24, dobre? Vypustiť 9 a 

11.6 a bod 16 presúvame medzi 10 a 11. Áno, všetkým jasné? Ďakujem. Má niekto ešte 

pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú pripomienky, dávam 

hlasovať. Kto je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom aj s uvedenými zmenami a 

doplnkami? Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 04. 2024 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia ktorým sa určujú spádové materské 

školy a školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Brezno 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

6.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. VZN-10/2018 o verejnom poriadku na území mesta 

Brezna v znení zmien a doplnkov, vykonaných Všeobecne záväzným 

nariadením č. VZN 19/2019, Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 

08/2021 a Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 05/2022. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Odbor právny Mestského úradu Brezno zastúpený poverenou vedúcou odboru JUDr. 

Lenkou Klimanovou 

7.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna - Trhový poriadok 

príležitostných trhov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno zastúpený 

poverenou vedúcou Mgr. Barborou Černákovou 
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8.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o používaní 

pyrotechnických výrobkov 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy Mestského úradu Brezno zastúpený 

poverenou vedúcou Mgr. Barborou Černákovou 

10.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie číslo VZN-18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a 

určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien 

a dodatkov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Spracoval: Odbor právny Mestského úradu Brezno zastúpený poverenou vedúcou odboru JUDr. 

Lenkou Klimanovou 

11.  Majetkové záležitosti 

 11.1 Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku 

na Ul. Rohozná v Pohronskej Polhore 

 11.2 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 109/2022 zo dňa 

21.09.2022 

 11.3 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 177/2021 zo dňa 

10.11.2021 

 11.4 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 204/2020 zo dňa 

15.12.2020 

 11.5 Žiadosť Viliama Adameka, bytom Brezno o zámenu pozemkov na Ul. Židlovo 

v Brezne 

 11.7 Darovanie spoluvlastníckych podielov na pozemkoch v Brezne od Ing. Samuela 

Zachara 

 11.8 Kúpa nehnuteľnosti: pozemkov a rodinného domu na Stromovej ulici, v 

Brezne. 

 11.9 Žiadosť EUB, s.r.o., so sídlom: Priehradná 1690/30, Liptovský Mikuláš 031 

01, IČO: 44 736 339 o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v 

prospech tretej osoby na pozemok mesta, v Brezne pre účely stavby : 15719 – 

Brezno – Mazorníkovo – rozšírenie NNK 

 11.10 Schválenie spoločnej nájomnej zmluva a zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena z dôvodu realizácie investičnej akcie mesta : realizácie 

stavby: Rozšírenie kanalizačnej siete – Brezno časť Bujakovo, Predné Halny, 

Zadné Halny a kanalizácia námestie gen. M. R. 

 11.12 Žiadosť Klementa Štulrajtera s manželkou o odkúpenie pozemku na Ceste 

osloboditeľov v Brezne 

Predkladá JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny Mestského úradu Brezno 

 11.12 Schválenie výpožičky nehnuteľného majetku mesta Brezno v správe 

Technických služieb Brezno 

Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno 

12.  Rozpočet 2024 – Návrh na II. zmenu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 
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12A  Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou 

Brezno,  n.o. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený      vedúcou 

odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

13.  Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.01.20254 -31.03.2024 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

14.  Správa o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie 

nedostatkov a príčin ich vzniku v Centre voľného času 

Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

15.  Správa o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných 

zdrojov financovania - úveru z Environmentálneho fondu 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

16.  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno 

s.r.o. za rok 2023 
Predkladá: Ing. Ján Lukáč, konateľ LMB s.r.o .Brezno 

Spracoval: Ing. Ján Lukáč, konateľ LMB s.r.o .Brezno 

17.  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Mestský hotel 

Ďumbier s.r.o. za rok 2023 
Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, konateľ MhĎ s.r.o .Brezno 

Spracoval: Richard Višňovský, riaditeľ MhĎ s.r.o .Brezno 

18.  Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. 

za rok 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Milada Šimkovičová, riaditeľka neziskovej organizácie Brezno pre občanov 

n.o. 

19.  Projekt „ Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ 

 19.A Návrh na zrušenie uznesení 

 

 19.B Schválenie realizácie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – 

Mazorníkovo“ 

 

 19.C Schválenie prijatia úveru od Enviromentálneho fondu Slovenskej republiky na 

financovanie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – 

Mazorníkovo“ 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 

Šimkovičovou 

 16.5 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, o výsledkoch a podmienkach Centra 

voľného času, Školská 7, Brezno za školský rok 2022/2023  
Predkladá: Mgr. František Roth, riaditeľ Centra voľného času Brezno 

Spracoval: Mgr. František Roth, riaditeľ Centra voľného času Brezno 

20.  Rôzne 

 20.1 Paušálny príspevok na úhradu zvýšených nákladov spojených s poskytnutými 
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službami v súvislosti s obradom uzavretia manželstva mimo úradne určenej 

miestnosti 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor služieb občanom s vnútornej správy zastúpený poverenou 

vedením odboru Mgr. Barborou Černákovou 

 20.2 Návrh na zmeny v komisii MsZ mesta Brezna pre šport 

Predkladá: Mgr.Pavel Ambros, predseda Komisie pre šport pri MsZ mesta 

Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky MsÚ zastúpený prednostkou MsÚ Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

 20.3 Návrh na zmeny v komisii MsZ  mesta Brezna pre verejný poriadok 
Predkladá: Erik Duhan, predseda Komisie pre šport pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky MsÚ zastúpený prednostkou MsÚ Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 

 20.4 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

o činnosti komisií 

21  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

22  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

23  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

Hlasovanie číslo: 4 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Program s doplnkami aj zmenami 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh programu bol schválený jednohlasne.“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„So zreteľom na prerokované správy odporúčam Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú 

komisiu v zložení pani poslankyňa Donovalová, pán poslanec Auxt a pán poslanec Garaj. Má 
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niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Keď nie, dávam hlasovať zloženie 

návrhovej komisie. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Hlasovanie číslo: 5 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Voľba NK 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Z 15 prítomných, 15 za. Kolegovia už zaujali svoje miesto. Za overovateľov 

zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, pána poslanca 

Barančoka a pána poslanca Barana. Zapísaním, uznesením a vypracovaním zápisnice 

poverujem pani magisterku Janku Štulajterovú, asistentku prednostky Mestského úradu. Tiež 

vás informujem o podpise zápisnice zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 27. marca 

2024, boli určení poslanci: pani poslankyňa Donovalová, pán poslanec Juhaniak, ktorí 

podpísali zápisnicu bez výhrad.  

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 04. 2024 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4. máme Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 4. 2024. Predkladá pani prednostka, tiež materiál spracoval 

útvar prednostky MÚ. Nech sa páči, predniesť materiál.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážené panie poslankyne, 

vážení páni poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám Správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezno k 30. aprílu roku 2024 a v nej konštatujem, že 23 

uznesení Mestského zastupiteľstva bolo splnených a vypúšťame ich zo sledovania a taktiež sme 

zrušili 6 uznesení Mestského zastupiteľstva. To je všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, ak by niekto 
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chcel k tomuto bodu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím návrhovú predniesť 

návrh na uznesenie.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie Správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezno k 30. 4. 2024. Po druhé, konštatuje, že uznesenia, ako 

sú uvedené v texte, boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania a po tretie, zrušilo uvedené 

uznesenia, ako sú uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.04.2024 

 

II/ Konštatuje, že 

  

1. Uznesenie MsZ č.  53/2021 zo dňa 14.04.2021 

2. Uznesenie MsZ č.  88/2021 zo dňa 26.05.2021 

3. Uznesenie MsZ č.  89/2021 zo dňa 26.05.2021 

4. Uznesenie MsZ č.  20/2023 zo dňa 23.02.2023 

5. Uznesenie MsZ č.  83/2023 zo dňa 05.04.2023 

6. Uznesenie MsZ č.  84/2023 zo dňa 05.04.2023 

7. Uznesenie MsZ č. 160/2023 zo dňa 21.06.2023 

8. Uznesenie MsZ č. 161/2023 zo dňa 21.06.2023 

9. Uznesenie MsZ č. 171/2023 zo dňa 23.08.2023 

10. Uznesenie MsZ č. 176/2023 zo dňa 23.08.2023 

11. Uznesenie MsZ č. 212/2023 zo dňa 25.10.2023 

12. Uznesenie MsZ č. 241/2023 zo dňa 13.12.2023 

13. Uznesenie MsZ č.  6/2024 zo dňa 26.02.2024 

14. Uznesenie MsZ č.  9/2024 zo dňa 26.02.2024 

15. Uznesenie MsZ č. 10/2024 zo dňa 26.02.2024 

16. Uznesenie MsZ č. 11/2024 zo dňa 26.02.2024 

17. Uznesenie MsZ č. 30/2024 zo dňa 27.03.2024 

18. Uznesenie MsZ č. 31/2024 zo dňa 27.03.2024 

19. Uznesenie MsZ č. 32/2024 zo dňa 27.03.2024 

20. Uznesenie MsZ č. 45/2024 zo dňa 27.03.2024 

21. Uznesenie MsZ č. 46/2024 zo dňa 27.03.2024 

22. Uznesenie MsZ č. 47/2024 zo dňa 27.03.2024 

23. Uznesenie MsZ č. 48/2024 zo dňa 27.03.2024 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Zrušilo 
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1. Uznesenie MsZ č. 136/2019 zo dňa 16. 08.2019 

2. Uznesenie MsZ č. 137/2019 zo dňa 16. 08.2019 

3. Uznesenie MsZ č. 138/2019 zo dňa 16. 08.2019 

4. Uznesenie MsZ č. 78/2022 zo dňa 22.06.2022 

5. Uznesenie MsZ č. 79/2022 zo dňa 22.06.2022 

6. Uznesenie MsZ č. 140/2023 zo dňa 21. 06. 2023 

 

Hlasovanie číslo: 6 

Bod číslo: 4. 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 04. 2024 - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie Správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.04.2024 II/ Konštatuje, že Uznesenie MsZ 

č.  ....... boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania ..... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia ktorým sa určujú spádové materské školy 

a školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Brezno 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 5. máme Návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa určujú spádové 

materské školy a školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno. 

Predkladám ja, spracoval Útvar prednostky. Prednesie pani Paučová. Nech sa páči, môžte.“  

Mgr. Marta Paučová (Samostatný odborný referent na úseku školského úradu)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, vážený prítomní. Predložený Návrh 

všeobecne záväzného nariadenia dopĺňa spádové materské školy a školské obvody základných 

škôl o 2 novovzniknuté ulice, a to ulica Slnečná v časti Rohozná a štvrť Kasárne a to tak, ako 

je uvedené v návrhu. Z mojej strany všetko, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Stanoviská komisií máte, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, 
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kolegovia. Nech sa páči, pani poslankyňa Donovalová. Môžeš, Ivka.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Za komisiu školstva by sme mali Pozmeňujúci návrh a úpravu VZN v zmysle 

komisie školstva, a to vypustiť tretiu časť spoločného ustanovenia a taktiež prečíslovať štvrtú 

časť na tretiu časť, mali sme tam duplicitu. Na komisii školstva sme sa tak dohodli aj s pani 

Paučovou.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Vieme o tom.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Áno?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takže je to v poriadku. Dobre. Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie je, 

rozpravu končím, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Či celok?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ak si osvojím návrh, môžem. Ja si osvojujem návrh ako predkladateľ. Takže je to v poriadku.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čiže už aj s touto opravou, áno?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Áno. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k Návrhu všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa určujú 

spádové materské školy a školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Brezno. Po druhé, uznáša sa na všeobecne záväznom nariadení. Samozrejme + ešte máme 

schválenú tú úpravu. V druhej časti vypustiť spoločné ustanovenie, pardon, v tretej časti 

spoločného ustanovenia vypustiť a štvrtú časť prečíslovať na tretiu časť kvôli duplicite.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„So zapracovaním.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Áno, so zapracovaním.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa určujú spádové materské školy a školské obvody pre základné školy v 

zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Brezno 

 

 Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa určujú 

spádové materské školy a školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Brezno s úpravami: 

 

1. vypustiť III. ČASŤ Spoločné ustanovenia 

2. prečíslovať IV. ČASŤ na III. ČASŤ 

Hlasovanie číslo: 7 

Bod číslo: 5. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia ktorým sa určujú spádové materské školy a 

školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Brezno - 

VZN ako celok 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných, 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 6/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. VZN-10/2018 o verejnom poriadku na území mesta Brezna 

v znení zmien a doplnkov, vykonaných Všeobecne záväzným nariadením č. VZN 

19/2019, Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 08/2021 a Všeobecne 

záväzným nariadením č. VZN č. 05/2022. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 6 máme Návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

všeobecne záväzné nariadenie číslo 10/2018 vo verejnom poriadku na území mesta Brezna v 

znení zmien a doplnkov vykonaných všeobecne záväzným nariadením 19/2019 a 8/2021 

všeobecne záväzným nariadením 5/2022. Predkladám ja, spracoval odbor právny v zastúpení 

vedúcou, doktorkou Klimanovou. Nech sa páči, môžeš.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Dobrý deň, ďakujem. Vzhľadom na legislatívne zmeny a úpravu používania tzv. zábavnej 

pyrotechniky došlo zákonom č. 330/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon o výbušninách, 

výbušných predmetoch a munícií k ďalšiemu sprísneniu používania tzv. zábavnej pyrotechniky. 

Áno, ale aj toto sme odstraňovali z toho zákona o verejnom poriadku, a teda z toho VZN-ka. Z 

tohto dôvodu mesto pristupuje k úprave podmienok používania pyrotechnických výrobkov na 

území mesta samostatným všeobecne záväzným nariadením, ktoré vám predložíme za chvíľočku. 

Preto je potrebné z VZN o verejnom poriadku vypustiť doterajšie ustanovenia upravujúce 

používanie pyrotechnických výrobkov. Čiže v tejto časti to vypúšťame z VZN o verejnom 

poriadku. A zároveň sa týmto VZN navrhuje doplniť ako lokalita, kde bude zakázané fajčiť, a 

to v celej rekreačno-oddychovej zóne Banisko. Rekreačno-oddychová zóna Banisko je určená 

na aktívny oddych v prírode. Vzhľadom na bezpečnosť a komfort aktívne oddychujúcich, 

tvorených prevažne z rodín s deťmi, milovníkmi čistej prírody a zvierat, sa navrhuje zakázať 

fajčenie v celej tejto lokalite tak, ako sme to vyznačili v prílohe číslo 2.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. K tomuto uvediem, že v podstate tým, že sa pohybujeme aj v tejto 

lokalite, tak, a vidíme, aký je tam neporiadok, tak aj z toho dôvodu predkladáme tento návrh a 

myslím si, že aj týmto viacej dávame zase možností kontroly verejného poriadku aj mestskej 

polícii. Stanoviská komisií máte, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Nech sa 

páči, môžeš.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Na finančnej komisii bola taká dosť čulá polemika ohľadom toho, že 

či by nebolo možné zapracovať zákaz fajčenia potom aj v lokalite ČSA od OC Point po 

Zmrzlináreň Pietro iba v tom jednom vymedzenom úseku. Tam sa zgrupuje veľa ľudí, vlastne tí, 

čo tam čakajú na zastávke, oni pokračujú úplne všade, nielen ako v priamej blízkosti tej 

autobusovej zastávky. Či by nebolo možné túto tému potom do budúcna otvoriť a zapracovať to 

tiež? Alebo eventuálne by to mohlo byť ako poslanecký návrh.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ak môžem len povedať, tak ak to budeme chcieť zapracovať, tak zase takýmto klasickým 

spôsobom, že to musí byť zverejnené na tabuli atď. Čiže napr. pred ďalším zastupiteľstvom to 

môžeme rozšíriť, ak budete chcieť. Tak je otázka, že či to stiahneme a dopracujeme alebo.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Akože toto by sme určite, čo sa týka toho schvaľovania tohto priameho VZN alebo len.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Budeme mať zmien potom 30.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ako na zastávkach je zakázané fajčiť zo zákona, hej, to vieme. Len ak by sme chceli úplne, že 

celú ulicu dajme tomu doplniť, tak musíme týmto istým procesným postupom.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Lebo nebolo vyvesené 15 dní na úradnej tabuli rozsah VZN. Je to na polemiku.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ale v školskom sa len procesne upravovali nejaké chyby prečíslovania atď. a zosúlaďovala sa 

so zákonom. Toto by bolo v podstate niečo nové, s čím by sa mala možnosť verejnosť oboznámiť 

a dať k tomu pripomienky v rámci pripomienkového konania.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej. Ale podľa mňa to tak nie je, no, tak nevadí. Dobre, ako dohodneme sa takto, že schválime 

teraz, hej? A prípadne tú ďalšiu zmenu dáme do ďalšieho, dobre? Dobre, pani poslankyňa 

Dzurmanová, nech sa páči, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja by som len chcela povedať, že ja s týmto návrhom určite nesúhlasím. Príde 

mi to značne obmedzujúce. Sme v prírode, každý má právo si proste oddychovať nejakým 

spôsobom a ak niekto má pocit, že si chce možno práve v tejto oblasti proste oddýchnuť takým 

spôsobom, že si zapáli, tak ja v tom absolútne, aj keď som nefajčiar, nevidím, nevidím problém. 

A napriek tomu, že je to teda VZN, ja dávam návrh, aby to bolo odstránené z tohto všeobecne 

záväzného nariadenia. Celé Banisko aj s celou prílohou.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, ako beriem návrh, však budú kolegyne, kolegovia o ňom hlasovať, len 

dovysvetľujem, že na Banisku máme veľký pohyb detí a práve pri týchto deťoch fajčia, poviem 

ešte veľakrát, aj mamičky, ktoré tam s niektorými deťmi prídu, tak si nemyslím, že je to celkom 

v poriadku, keď deti, ktoré sú pri prvkoch, ktoré sme vytvorili pre nich, obkolesené dymiacimi 

fajčiarmi. Takže ako takto sme to skôr poňali, no.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Prepáč, že dám ti, ak môžem na teba teda reagovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš, nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem ti veľmi pekne. Ja len chcem povedať, že toto, čo som mi aj povedal, tak ja rozumiem, 

že prečo ťa to irituje aj teda určite mnohých z nás, ale nemyslím si, že práve toto by mal byť 

dôvod na to, aby sme sa k tomuto utiekali. Toto je o inteligencii aj mamičiek alebo ľudí, ale 

nemyslím si, že by sme mali nejak v globále obmedzovať ľudí, ktorí proste nejakým spôsobom 
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prídu do prírody. Ja, ako je to môj názor, ja rozumiem, čo hovoríš, ale toto je o inteligencii.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Rešpektujem, veď ja som sa ti len snažil vysvetliť, že prečo sme takýto návrh dávali. Aj chápem 

aj tvoj pohľad, len my tam nemôžme dať tabuľky zákaz fajčenia, keď to nemáme upravené 

všeobecne záväzným nariadením. Takže toto nariadenie nám dáva možnosť aj tých ľudí 

upozorniť na to, že jednoducho je tam zákaz fajčenia a nemajú tam fajčiť pri malých deťoch, čo 

sa tam prídu hrať na tie prvky, ktoré sme tam osadili alebo, alebo sa jednoducho pohybujú v 

tej zóne, ktorá je určená pre rodiny s deťmi.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Je určená podľa mňa pre všetkých a rozumiem, keď je obmedzené nejaké ihrisko, že sa to tam 

dá, ale nie na voľnej prírode a na voľnej zóne. Ďakujem. Nemusíme to ďalej rozoberať, ja som 

len povedala svoj názor.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ako sú to 2 pohľady, veď ja to rešpektujem, budeme tom hlasovať. Ďalej, pán poslanec Králik, 

nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ja chcem len stanovisko doplniť, komisie pre rozvoj, ktorá takisto navrhovala rozšírenie tejto 

plochy zákazu po Ulici ČSA a až po toho Pietra, dá sa povedať, kde je autobusová zastávka, 

tržnica a tá zmrzlina. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pán poslanec Barančok, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja sa len chcem spýtať, keďže my tam plánujeme otvoriť bufet s terasou a 

máme ošetrené VZN-ko predošlé, čo sa týka námestia, že na terasy sa nevzťahuje, či a ja som 

nič takéto nenašiel.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„To sa bude týkať aj tohto.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Čiže týka sa to, že na tej terase, keď si dá človek kávičku, môže ísť zapáliť cigaretu.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Áno, to je globálne upravené na všetky terasy.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Takže majú kde fajčiť, hej? Fajčiari.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre a ešte niekto ďalší do tejto rozpravy? Ak nikto, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová. Posledný si mala ty, Peťka, hej, návrh. Takže. Dobre, nech sa páči, kolegyne, 
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kolegovia, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu kolegyne poslankyne. Nech sa páči, hlasujte.“  

, aby to bolo odstránené z tohto všeobecne záväzného nariadenia. Celé Banisko aj s celou 

prílohou 

Hlasovanie číslo: 8 

Bod číslo: 6. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. VZN-10/2018 o verejnom poriadku na území mesta Brezna v 

znení zmien a doplnkov, vykonaných Všeobecne záväzným nariadením č. VZN 

19/2019, Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 08/2021 a Všeobecne záväzným 

nariadením č. VZN č. 05/2022. - Pozmeňujúci návrh - Dzurmanová 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  2 

Proti:  1 

Zdržali sa:  12 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Tento návrh nebol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďalší.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Celok.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Celok, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu VZN o verejnom poriadku na území mesta Brezno. Po druhé, uznáša sa na 

VZN o verejnom poriadku na území mesta Brezno, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 



   17 z 97 

 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-10/2018 o verejnom 

poriadku na území mesta Brezna v znení zmien a doplnkov, vykonaných Všeobecne 

záväzným nariadením č. VZN 19/2019, Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 

08/2021 a Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 05/2022. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-10/2018 o verejnom poriadku na území 

mesta Brezna v znení zmien a doplnkov, vykonaných Všeobecne záväzným nariadením 

č. VZN 19/2019, Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 08/2021 a Všeobecne 

záväzným nariadením č. VZN č. 05/2022. 

 

Hlasovanie číslo: 9 

Bod číslo: 6. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie č. VZN-10/2018 o verejnom poriadku na území mesta Brezna v znení 

zmien a doplnkov, vykonaných Všeobecne záväzným nariadením č. VZN 19/2019, 

Všeobecne záväzným nariadením č. VZN č. 08/2021 a Všeobecne záväzným 

nariadením č. VZN č. 05/2022. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  13 

Proti:  1 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 13 za, proti, 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

  



   18 z 97 

 

K bodu 7/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna - Trhový poriadok 

príležitostných trhov 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 7, Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna trhový poriadok 

príležitostných trhov. Predkladám ja, spracoval odbor služieb občanov zastúpený vedúcou, Mgr. 

Barborou Černákovou. Nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Barbora Černáková (odbor služieb občanom a vnútornej správy)  

„Dobrý deň. K bodu číslo 7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna, trhový 

poriadok príležitostných trhov. Trhový poriadok bol upravený z dôvodu úpravy druhu 

jednotlivých trhov, ako i predajnej a prevádzkovej doby, nariadením sa upravuje aj sadzobník 

poplatkov za užívanie predajného miesta, v ktorom sa doplnili niektoré skupiny predávaného 

sortimentu a rozčlenili sa. Súčasťou návrhu je aj prepracovaný sadzobník podľa podujatí v 

meste Brezno. K návrhu VZN v zmysle zákona 178 z roku 98 vydala súhlasné stanovisko 

regionálna veterinárna a potravinová správa, ako aj Regionálny úrad verejného zdravotníctva. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Stanoviská komisií máme. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, 

kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno trhový 

poriadok a trhový poriadok príležitostných trhov. Po druhé, už uznáša sa na VZN mesta Brezno 

trhový poriadok príležitostných trhov, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Brezna - Trhový poriadok príležitostných trhov. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna - Trhový 

poriadok príležitostných trhov. 
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Hlasovanie číslo: 10 

Bod číslo: 7. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna - Trhový poriadok 

príležitostných trhov - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Brezna - Trhový poriadok príležitostných trhov. II/ Uznáša sa v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 

ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna - Trhový poriadok 

príležitostných trhov. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 8/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o používaní 

pyrotechnických výrobkov 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 8 máme Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o používaní 

pyrotechnických výrobkov. Predkladám ja, spracoval odbor služieb občanom, nech sa páči.“ 

Mgr. Barbora Černáková (odbor služieb občanom a vnútornej správy)  

„Takže k bodu 8, Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o používaní 

pyrotechnických výrobkov. Vzhľadom na legislatívne zmeny a úpravu používania tzv. zábavnej 

pyrotechniky došlo zákonom č. 330 z roku 2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon o 

výbušninách, výbušných predmetoch a munícii k ďalšiemu sprísneniu používania tzv. zábavnej 

pyrotechniky. Novelizovaný zákon č. 58 z roku 2014 upravuje okrem iného podmienky 

používania pyrotechnických výrobkov. V § 53, ods. 5 zákona je uvedené, že používať 

pyrotechnické výrobky kategórie F2, F3, ktorých použitie nie je zakázané v období od 2. 

januára do 30. decembra príslušného kalendárneho roka, možno iba s predchádzajúcim 

súhlasom obce a na základe písomnej žiadosti o súhlas na použitie pyrotechnických výrobkov 

a po uhradení správneho poplatku, ktorý obec stanoví všeobecne záväzným nariadením. Z tohto 
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dôvodu odbor služieb občanov a vnútornej správy predkladá toto všeobecne záväzné nariadenie, 

ktorým stanovuje uvedený správny poplatok. Navrhuje sa stanoviť správny poplatok vo výške 

30 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Pán poslanec Garaj, 

nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa chcem len opýtať, že akým spôsobom bude o tomto informovaná verejnosť, prípadne 

občianske združenia, ako napr. Útulok, že či tieto informácie, že kedy budú ohňostroje, budú 

zverejnené len na úradnej tabuli alebo na elektronickej úradnej tabuli, alebo či budú tieto 

informácie zverejnené aj napr. na sociálnych sieťach cez facebookovú stránku mesta. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Barbora Černáková (odbor služieb občanom a vnútornej správy)  

„Ak môžem. Zo zákona v podstate vyplýva, že obec si môže okrem povinného informovania na 

svojom webovom sídle a úradnej tabuli zvoliť aj ďalší spôsob, formu informovania o 

plánovanom použití pyrotechnických výrobkov.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Barančok.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Chcem povedať, že tam sa menil, Maťko zákon teraz, minulý rok to dávala vlastne poslankyňa 

Krištofková, Krištofová, netuším. Čiže to je vlastne na celom území celej krajiny platí. Čiže to 

sa prispôsobilo sa toto VZN-ko danej legislatíve, ktorá je zo zákona.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„S faktickou na faktickú sa nedá. Nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Mne skôr išlo o to, že či plánujeme ľudí informovať aj takýmto spôsobom, lebo podľa mňa tú 

úradnú tabuľu až toľko ľudí nevníma, hej, alebo nečíta. A myslím si, že by to bolo vhodné, hej, 

aby o tom vedelo čo najviac ľudí podľa možností. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dávame do novín aj všeobecne záväzné nariadenia, takže myslím si, že sa oboznámi s tým 

verejnosť. Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Nech sa páči, 

návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu VZN mesta Brezno o používaní pyrotechnických výrobkov, po druhé, uznáša 

sa na VZN mesta Brezno o používaní pyrotechnických výrobkov, ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Brezna o používaní pyrotechnických výrobkov. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna 

o používaní pyrotechnických výrobkov. 

Hlasovanie číslo: 11 

Bod číslo: 8. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o používaní pyrotechnických 

výrobkov - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o 

používaní pyrotechnických výrobkov. II/ Uznáša sa v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 

písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na 

Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna o používaní pyrotechnických výrobkov. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 10/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie číslo VZN-18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení 

stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien 

a dodatkov 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 10 máme Návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie číslo 18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určených 

stanovíšť taxislužby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a dodatkov. Predkladám 

ja, spracoval odbor právny MÚ Brezno. Nech sa páči, pán vedúci Tichý.“ 

Ing. Peter Tichý (vedúci odboru životného prostredia a stavebného poriadku)  

„Dobrý deň. Takže ako už povedal pán primátor, predkladá sa Všeobecne záväzné nariadenie 

ako šiesty dodatok, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecné záväzné nariadenie mesta Brezno, číslo 

VZN 18/2019 o parkovaní a dopĺňa sa v podstate v § 3 ods. 3 predmetného nariadenia 

upravujúce okruh motorových vozidiel, ktorým nie je dovolené stáť na verejných 

priestranstvách podľa § 2 nariadenia o ďalšiu kategóriu, ktorým sú všetky samostatne stojace 

pripojené vozidlá. Potom upravuje sa § 14, ktorý určuje parkovacie zóny v meste a to tak, že v 

zóne C sa dopĺňajú lokality Banisko vstup a Banisko futbalové ihrisko a v prílohe číslo 2 VZN 

sa graficky dopĺňajú vlastne tieto parkovacie, tieto 2 parkovacie zóny, čiže Banisko 1 a 

futbalové ihrisko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Spracované.“ 

Ing. Peter Tichý (vedúci odboru životného prostredia a stavebného poriadku)  

„To Banisko vstup je vlastne ako máme cykloprístrešok, tam sú asi 4 alebo 5 parkovacích miest 

a potom pri futbalovom ihrisku na ľavej strane smerom na sever.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k VZN mesta Brezno o parkovaní motorových vozidiel a určení 

stanovíšť taxislužby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a dodatkov, po druhé, 

uznáša sa na VZN mesta Brezno o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť taxislužby 

na území mesta Brezno, ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Brezno, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN-18/2019 

o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno 

v znení neskorších zmien a dodatkov 

 

II/ Uznáša sa 

 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení 

neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN-18/2019 o parkovaní motorových vozidiel 

a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a dodatkov 

 

 

Hlasovanie číslo: 12 

 

Bod číslo: 10. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie číslo VZN-18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení 

stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a dodatkov - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN-18/2019 o parkovaní motorových 

vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien 

a dodatkov II/ Uznáša sa v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení 

mesta Brezna, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie číslo VZN-

18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta 

Brezno v znení neskorších zmien a dodatkov 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 15 za nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený. Nemusíme opakovať, 

hej? Dobre.“ 

 

K bodu 16/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno 

s.r.o. za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prejdeme k bodu 16. Nech sa páči, pán riaditeľ lesov mesta Brezno prednesie informatívnu 

správu.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Dobrý deň, ďakujem za slovo. Dovoľte mi, aby som vám predniesol pár najdôležitejších čísel 

ohľadom výsledku hospodárenia Lesy mesta Brezno, s. r. o. za rok 2023. Pomôžem si výročnou 

správou, ktorú predpokladám, že máte všetci k dispozícii, takže nebudem z nej všetko čítať, ale 

ozaj len tie najdôležitejšie čísla, aby odzneli. V roku 2023 hospodárili Lesy mesta Brezno na 

výmere 7645 ha podľa programu starostlivosti o les platné pre roky 2019 - 2028 a podľa 

schválených projektov pre jednotlivé výkony lesníckych činností. V roku 2023 sme sa snažili 

naplniť hlavný cieľ, a to je udržanie dobrého hospodárenia a dobrého hospodárskeho výsledku 

podniku a v priebehu roku sme investovali do údržby a obnovy infraštruktúry, siete lesných 

ciest, pokračovali sme rekonštrukciou lesných chát, ukončili sme rekonštrukciu protipožiarnej 

nádrže na Michalovej, naša stavebná partia realizovala nejaké stavebné práce v rámci 

rekonštrukcie mestského hotela Ďumbier a v nemocnici s poliklinikou v Brezne. Aj v roku 2023 

sme pokračovali v rozvoji podmienok pre mimoprodukčné funkcie lesa, napr. oddych v prírode, 

turistika, biodiverzita. Čo sa týka pestevnej činnosti, boli vykonané uhadzovanie haluziny v 

objeme 20 500 m³ na ploche viac ako 44 ha. Umelo sme zalesnili, vrátane opakovanej ťažby 

viac ako 33 ha a počtom 182 000 kusov sadeníc. Plecie výseky boli vykonané na ploche 88 ha, 

prerezávky na ploche 25 ha a najvyššie číslo je samozrejme ochrana kultúr proti burine a proti 

zveri, a to bola na takmer 550 hektároch. Celkovo na uvedené výkony boli vynaložené náklady 

v sume 336 000 EUR a prehľad o výške nákladov jednotlivé výkony v porovnaní s minulými 

obdobiami je uvedených v tabuľke na strane číslo 7 výročnej správy. Počas celého roka 

prebehlo spracovanie náhodných ťažieb s dominanciou podkôrneho hmyzu ako škodlivého 

činiteľa. Spracovalo sa 75 000 m³ kalamitného dreva. To bolo hlavne, čo sa týka kalamity dreva, 

hmyzovej a 4000 metrovej kalamity, úmyselné ťažby v dôsledku kalamitnej situácii neboli 

vykonávané vôbec. Štruktúru ťažbovej činnosti nájdete tiež v prílohe číslo 2 a prehľad o výške 

a štruktúry ťažby v porovnaní s minulými obdobiami sme uviedli na strane 8. Čo sa týka 

semenárstva a škôlkárstva, sme v roku 2023 vyexpedovali zo škôlkárskeho strediska takmer 

120 000 kusov sadeníc, 43 000 voľnokorenných sadeníc, čo je viac ako tretina produkcie šla na 

predaj a na jar sme vysiali 2 kilá smreka obyčajného, pol kila smrekovca opadavého, 300 kilo 
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buka lesného, 20 kilo javora horského a zaškôlkovaných bolo 38 000 semenáčikov v jedle a ku 

koncu roku sme mali rozpracovaných viac ako 700 000 kusov sadeníc voľnokorenných na 

škôlke. Čo sa týka odbytu, v roku 2023 boli dodávky dreva realizované prevažne z porastov 

postihnutých kalamitou, celkovo bolo vo vlastnej réžii, réžii dodaných takmer 68,5 000 kubíkov 

surového dreva v celkovej hodnote 5,2 milióna eur. Začiatkom roku 2023 došlo k postupnému 

poklesu cien drevnej hmoty a ceny drevnej hmoty dosiahli najnižšiu úroveň v septembri 2023, 

kde klesli na 55 EUR za meter kubický, následne v októbri sa trh trošku oživil a tie ceny išli 

hore, priemerné speňaženie v danom roku dosiahlo úroveň 75,38 eura za meter kubický, čo je 

v porovnaní s rokom 2022 o takmer 20 EUR nižšie na kubík. Zas podrobný prehľad vo výške 

predaja drevnej hmoty a priemernej realizačnej cene v porovnaní s minulým rokom uvidíte v 

tabuľke na strane 9. Čo sa týka finančných ukazovateľov, celkovo výnosy spoločnosti za rok 

2023 dosiahli výšku 6 417 000 EUR, pri celkových nákladoch 5 175 000 EUR. Spoločnosť lesy 

mesta Brezno nie je zadlžená, je platobne schopná a celková hodnota hmotného nehmotného 

majetku dokopy k 31. 12. 2023 je takmer 6 000 000 EUR. Také podrobnejšie tabuľky sú na 

strane 10, tam máme obrat, výsledok hospodárenia po zdanení, to máme v grafu všetko aj 

majetok spoločnosti, ako nám rástol. Na strane 11 je výkaz ziskov a strát a na dvanástke je 

súvaha. V roku 2023 Lesy mesta Brezno, s. r. o. dosiahli výsledok hospodárenia pred zdanením 

vo výške 1 229 842 EUR. Ak máte nejaké otázky, som vám k dispozícii, nech sa páči.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec Palovčík ako predseda 

Dozornej rady.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Vážené kolegyne poslankyne, poslanci, ja by som si dovolil predniesť 

Správu dozornej rady spoločnosti Lesy mesta Brezno, s. r. o. za rok 2023. Dozorná rada dňa 

20. 3. 2024 na svojom riadnom zasadnutí v zmysle harmonogramu prác na rok 2024 dôsledne 

prerokovala výročnú správu a ročnú účtovnú závierku spoločnosti Lesy mesto Brezno, s. r. o. 

za rok 2023. Dozorná rada odobrila všetky výsledky hospodárenia lesov mesta Brezno, s. r. o. 

podľa § 138, písmeno c) odporučila valnému zhromaždeniu schváliť výročnú správu obchodnej 

spoločnosti za rok 2023, ročnú účtovnú závierku za rok 2023 a rozdelenie zisku spoločnosti 

rokmi 2023. Dozorná rada zároveň týmto vyslovuje veľké poďakovanie všetkým zamestnancom 

spoločnosti Lesy mesta Brezno, s. r. o. na čelo s riaditeľom Ing. Jánom Lukáčom za dosiahnuté 

hospodárske výsledky v roku 2023. Ďakujem za pozornosť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Ako ďalší do rozpravy, pán poslanec Ambros, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Chcel by som sa 2 otázky opýtať. Prvá sa týka tejto veľkej kalamity v blízkom 

okolí, že ako to ovplyvnilo Vašu činnosť, či už v minulom roku a aj teraz, že nejaká zvýšená 

aktivita práce a potom. Druhá otázka je, v tej tabuľke v porovnaní ročnom v roku 2023. Takže 

čo sú to ostatné pestovné práce? Tam som si všimol, že bolo výrazné, že čo pod to spadá?“ 
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Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Na ktorej strane?“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„No a na strane 7. Lebo je dosť výrazná akože zvýšenie v porovnaní s tými predchádzajúcimi 

rokmi. To len tak akože informatívne. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pán poslanec Fašang. Teda zástupca.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem za slovo. Chcem sa opýtať, že s ohľadom na kalamitu, ktorú máme, že či lesy 

zintenzívnia nejak činnosť, čo sa týka zalesňovania, výsadby nových stromčekov a akú skladbu 

do budúcna plánujú sadiť v okolí, aby neboli tak náchylné na kalamity tieto porasty? Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Tokár, ešte nech sa páči.“ 

Jozef Tokár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja v podstate súhlasím s tými otázkami, ktoré kolegovia predrečníci položili, 

ja som tiež chcel položiť otázku viac menej, či ešte máme nejaké kalamitné drevo, koľko kubíkov 

asi alebo na približnej rozlohe a ak máme, ako sa s tým chceme popasovať a nejaký termín, 

kedy by sme tú kalamitu ukončili, myslím starú, hej, ktorá ešte u nás je. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To je ešte dosť, poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja by som v podstate rada zopakovala to, čo aj minulý rok pri výročnej správe. Že by som sa 

veľmi rada poďakovala Lesom aj za tie iné, ľuďom milé aktivity, ktoré robia a možno aj 

poprosila, keby si nám povedal, pán riaditeľ, čo nové chystáte aj v tejto oblasti? Aby sme 

hovorili aj o tých pekných veciach, na ktoré sa môžme tešiť, ktoré si s takou radosťou užívame 

a prípadne, čo aj bolo také nejaké zásadné v roku 2023 aj v tejto oblasti, čo ste riešili. A ešte 

raz, veľmi pekne ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Tokár ešte, nech sa páči.“ 

Jozef Tokár (poslanec)  

„Druhýkrát, keď už také pozitívne, ja som bol s rodinou naozaj na tej opore za nemocnicou, ja 

chcem pochváliť akože pána riaditeľa, že sa o to starajú, naozaj je to super, mal som aj rodinu 

zo zahraničia, veľmi to chválili, čiže to je jeden z veľkých plusov, ktoré ja chválim a naozaj 

držím palce, to bol jeden super krok, akože urobiť tú oporu s tými zvieratkami. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš, nech sa páči.“ 
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Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Ďakujem za otázky. Niečo neviem po sebe prečítať, som to rýchlo písal, tak ma potom zastavte. 

Neviem ti odpovedať na tie ostatné pestovné práce takto z hlavy, napĺňal to kolega, takže zistím 

a môžem vám to potom, môžem vám to poslať. Neviem, čo všetko do toho spadá, hej, účtovne, 

ale z tejto prílohy sa len musím vysomáriť, čo je tu v tej jednotke, len neviem, ako sa to presne 

napočítalo, neviem sa tak rýchlo zorientovať v tomto. Čo sa týka kalamity, ktorá je, ktorá je na 

celom Horehroní, my sme taký maličký kúsok v tomto celom cirkuse a môžme robiť, čo chceme, 

keď naši susedia to nebudú robiť podobne. Tzn., že hrá proti nám aj, poviem sčasti, nečinnosť 

Štátnych lesov, však oni sa pomaličky rozbehnú, len to trvá už dosť dlho. Tá kalamita nevznikla 

ani včera, ani pred rokom. Sú to už roky, ktoré sa to mohlo riešiť, čo máme informácie, tak už 

pomaličky súťažia nejaké väčšie partie, len tam bude problém aj logistický, aj trh, či to dokáže 

spracovať toto všetko, takže okrem toho, čo nás ovplyvňuje je, že využívame tých istých 

obchodných partnerov na vstupe, to máme tie isté ťažiarske partie, tá istá doprava, na výstupe, 

to je to isté, tam sú tie isté píly, ktoré to spracovávajú, hej, tí istí obchodníci, ktorí s tým, ktorí 

s tým podnikajú a potom sa to drevo posiela aj do zahraničia, tzn. že sú pre nás sčasti 

konkurentom, pri nákupe aj pri predaji a potom ten chrobák, on nepozná hranice, tzn. že on 

keď bude hladný na nejakom úseku lesa, tak sa presunie kľudne ku nám, ak tam ešte niečo 

zostane. Tá kalamita je rozšírenejšia na tej michalovskej strane, kde sme susedia s Čiernym 

Balogom. Ešte k tým závodom, tam, kto sa bol previezť na silu, tak viete, v akom je to stave. Je 

to, je to zlé a pomaličky ten les taký klasický, ako ho poznáme, smrekový, tak tam nebude vôbec. 

Či vyriešime, to si netrúfam odhadnúť, ani kedy to celé skončí. Momentálne tento mesiac končia 

u nás 3 harvestorové uzly. To sú také najvýkonnejšie, poviem jednotky dodávateľské, ktoré vedia 

robiť kvantum roboty, lebo už pre nich nie je robota, čo sa týka u nás momentálne. Možnože 

zase za pár mesiacov to zase prepukne, ale zostávajú normálne tie partie, čo sme mali aj 

predtým, hej? Máme nejakých 25 do 30 partií. Nie sú lanovky, vyvážačky, ja neviem, teda 

traktoríky, koníky atď., takže tie už ten výkon nemajú taký veľký a to je kvôli tomu, že tu viacej 

roztrúsené. Tzn., že na čiernom Balogu sa budú používať tie technológie, ktoré to budú masovo 

všetko riešiť. Takže uvidíme do leta, aké bude leto, koľko bude zrážok, aké budú teploty? Lebo 

to sú veci, čo to ovplyvňujú a na druhú stranu tie stromy sú už také poškodené, že ten rozpad je 

už asi nezvratný a už tu ide aj do mladších stromov. Takže kým naši susedia napr. v Rakúsku, 

tak takýto problém nemajú. Ale v Slovinsku sú tiež a sú v takých nadmorských výškach, že to 

ako u nás, hej, vo Vysokých Tatrách úplne na tých vrchoch a sú pochytané, tzn. že ten chrobák, 

keď sa chce, tak sa chytí aj, aj v chladnom počasí, hej? Keď sa to proste premnoží, tak bude s 

tým problém. Takže neviem, držte nám palce, aby sme to zvládli. Ale už sa objavujú tie sucháre 

aj na Čertovici, na vrchu, hej, ako je to sedlo. Čo nedáva úplne ako keby zmysel a keď sa bavíme 

o tom, že malo by to byť iba tam, kde je teplo, lebo tam, však tam je aj zima, aj tých zrážok je 

tam viacej, takže je to, je to problém celoslovenský alebo teda celé stredné Slovensko týmto trpí. 

Ale akože keď poviem tak pozitívne, tak ja si myslím, že sme to zvládli zatiaľ celkom dobre, a 

preto sa aj tá ťažba tento rok výrazne zvýšila, všetka tá hmota, čo sa ťaží, tak je to všetko, je to 

buď naletené alebo sú to nejaké zlomy. Pre predstavu, ročne by Lesy mesta Brezno mali robiť 

okolo 30 - 32 000 kubíkov a my sme za minulý mesiac spravili 20 000, hej? Takže to je enormný, 

enormná záťaž na, aj na logistiku, na zamestnancov, na tie technológie, na odbyt toho dreva a 

našťastie sme to stihli spracovať tú veľkú časť predtým, ako sa rozbehol Balog, lebo vravím, že 
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on je pre nás konkurenciou. Takže tie ceny, predpokladám, že pôjdu teraz najbližšiu dobu dole, 

lebo bude pretlak toho dreva, takže my sme sa ešte celkom tak zviezli a teraz nám prirodzene 

nám klesne tá ťažba, lebo toho nebude toľko a nebude sa to dať naraz tak všetko zobrať, hej? 

Bude sa to postupne vyberať inými technológiami. Stačí takto, hej? Ďakujem. Mirko Fašang: 

čo sa sadí? V podstate to, čo sme, to, čo som čítal o tej časti semenárstva, škôlkárstvo, tak tam 

máme smrekovec opadavý, smrek, buk, jedľa, javor horský, takže to je, to je to gro. A ten smrek 

je prirodzene sa zmlaďuje veľmi dobre, tzn. že preto sa ho aj menej sadí, ale už sa všade robia 

len zmiešané lesy, už sa to nerobí tak ako monokultúry ako niekedy. Ale prirodzene ten smrek 

tam zostane, lebo nikto ho nebude stade vyberať, takže jemu sa tu darí teraz, ako sa mu tu darilo 

stovky rokov.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ten konár je 60 na 40 alebo 70 na 30. To je ešte plus.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„To už potom vždycky odborný lesný hospodár rozhodne alebo ten lesník, v akom pomere. A 

stíha sa to sadiť normálne, samozrejme tam, kde sa ešte ťaží, tak sa nesadí a sa žiada o odklad. 

Alebo sa to nespraví na jar, ale spraví sa to na jeseň, aby sme si nezničili tie sadeničky. Potom 

tú druhú otázku, to je to, čo neviem prečítať, čo rýchlejšie.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Či plánujete zintenzívniť zalesňovanie, alebo výsadbu nových sadeníc, keď tu máme kalamitu 

a ďaleko viac sa ťaží ....“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Sme na to, sme na to nastavení a čo nevieme vypestovať sami, tak vieme, vieme dokúpiť tie 

sadenice, keby to nárazovo bolo treba. Skôr je problém s počasím, hej? Keďže aj teraz je vonku 

veľmi sucho, tak je otázka vojateľnosť, ešte podľa toho sa prispôsobuje to sadenie, aké je 

počasie. Začali sme oveľa skôr sadiť napr. tento rok, ako sa robí štandardne, možno o nejaký 

mesiac sa to posunulo a o mesiac skôr sme prestali sadiť, tak po iné roky sa v máji ešte bežne 

sadili sadenice. A teraz to nemá zmysel, lebo už je príliš teplo. Do dvoch rokov, ako vznikne 

holina, sa to musí zalesniť, takže podľa toho ideme. Čo sa dá, vieme, že už sa tam nepôjde, tak 

sa to robí hneď, akože ešte v rámci toho pol roka, kedy je to možné. Pán Tokár, čo, s kalamitou, 

kedy dokončíme, tak vravím, že ten najväčší, ten najväčší nápor pomaličky končí u nás, na tej 

michalovskej strane a budeme vidieť v priebehu pár týždňov, možnože dvoch mesiacov, že ako 

sa to zase rozbehne. Ale to, že máme expedičný sklad, tak to bol dobrý krok, hej? Bol presne, 

ja neviem, šiestimi či koľkými rokmi, lebo keď sme nemali expedičný sklad, tak takéto objemy 

by nebolo reálne spracovať. Hej, to sa z hory nedá také množstvo odviezť, takže to je taká naša 

záchrana a ten je nastavený na nejakých 120 000 kubíkov ročne. Vieme pri, pri tomto, ako to 

máme v momentálnom stave, hej? Tak uvidíme, koľko sa nám podarí spraviť, už sme na 45, 

teraz za 4 mesiace. A Peťka, pani Dzurmanová sa pýtala, čo, čo chystáme, niečo také milé, tak 

budeme určite pokračovať v tých, takých tých príjemných veciach, kedy sa venujme školákom, 

škôlkárom, alebo nejakým znevýhodneným skupinám, ktorým sa snažíme robiť program, nejaké 

vzdelávanie sa rieši, robíme pre nich nejaké výlety, chaty im poskytujeme. Tu by som chcel 
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pokračovať aj tento rok, aby mali trochu spríjemnenie v tých ťažších chvíľach. Chceli by sme 

pridať nejaké zo 2 altánky, tam ešte diskusia, že kde ich umiestniť, aby to malo celé zmysel. A 

chceli by sme ešte spraviť takú vyhliadkovú lávku na čertovickej strane a tej škrovinovej ceste. 

Predbežne to máme odsúhlasené od ochranárov. Takže tam by problém nemal byť, takže 

momentálne to projektujeme, aby to bol taký nejaký bod, kde sa ľudia budú chcieť ísť odfotiť. 

A dokončili sme ešte, ak sú také tie milé veci, tak na konci Mlynnej doliny sa dokončilo teraz 

cez eurofondy ďalšia protipožiarna nádrž a tam to celkom dobre vypálilo, takže keď budete mať 

trošku čas, tak určite sa tam choďte prejsť, buď pešo alebo na bicykli. Je to, vyzerá to fajn.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ešte tie krmítka budete pre deti dávať.“  

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Prosím?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Že ešte tie krmítka budete dávať pre deti.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Hej.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Všetko?“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Asi áno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ešte pán poslanec Tokár s faktickou.“ 

Jozef Tokár (poslanec)  

„Krásne ďakujem za odpoveď. Jeden taký len návrh a nápad do budúcnosti, tých kapacít bude 

čoraz menej, ak sa rozšíri kalamita na Balogu alebo niekde inde, tak tie kapacity môžu byť aj 

inde. Či ste do budúcna nezvažovali, ak v podstate nebude sa stíhať samo ťažbou, hej, 

jednoducho dať možnosť občanom si vyťažiť to drevo určite v menšej sume, v menšej hodnote, 

pravdaže, za kontroly odborných pracovníkov, ale zachránime skôr les, lebo sa nám nebude to 

rozširovať, viete, keby nám už akože horelo obrazne, tak samo ťažba ľudí, aby si domov v 

podstate vyťažili to drevo. Čiže na zamyslenie do budúcnosti, ak sa to nebude stíhať, lebo tá 

kalamita sa rozširuje kapacít je čoraz menej. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Budem hneď odpovedať. Ja som to nečítal a mám to tu aj uvedené, že z tých 75 000 kubíkov 

ťažby bolo nejakých 900 kubíkov ťažby, čo, to je táto otázka, hej, na samovýrobu a využíva sa 
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vtedy, keď sú nejaké polámané stromy, alebo nejaké menšie skupinky na miesta, ktoré sú ľahko 

prístupné bežným ľuďom, ktorí nemajú techniku, hej, nemá vlastný traktor, takže využíva sa to 

aj teraz, ale pri nejakej hromadne väčšej kalamite to je asi nepoužiteľné, ale keď je tá ťažba 

taká, že roztrúsená, tá kalamita, ako napr. cestou na Čertovicu hore, kde pod cestou je nejaký 

1,2 sucháre, tak to ľudia chodia bežne brať, že tam sa neoplatí ísť s nejakou veľkou technikou 

a ľudia si to sami vedia spracovať. Takže používame to a tá cena je tam ozaj taká, aby to ľudí 

motivovalo. Už teraz je to nastavené, hej, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pán poslanec Juhaniak, nech sa páči.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ďakujem pekne, aj ja chcem tiež poďakovať za Vašu činnosť a ešte by som nadviazal na tie 

pekné veci, že či náhodou ešte nechceme podporiť tých našich otužilcov breznianskych pred, 

asi pred dvoma rokmi, keď nám tak vytopilo lokalitu Rúry, tam bola predtým taká hať, či by sa 

to nedalo trošku možnože prehĺbiť. Ale je to také plytké stále, hej, že trošku také akože 

komfortnejšie, že či by sa to nedalo, hej?“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Toto v tej Mlynnej, tak to je presne taká pre otužilcov nádrž, tam si aj zaplávaš aj dĺžky, hej? 

To by bolo pre teba akurát, ale tam je problém.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ďakujem pekne.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Je problém to tam prehlbovať, lebo prvá väčšia búrka nám to vždycky zaplaví, tzn. že to by 

bolo odraziť ten potok bokom a spraviť nejakú ako keby také jazierko.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

..... urobí kaskády tam. 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Hej. A takto je to riešené v tej, takto je to riešené v tej Mlynnej, že tam vlastne ako keby taká 

vsakovacia jama a tá to napĺňa, tzn. že túto nádrž nám nebude zaplavovať voda, ako sa to robí.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Všetko to chápem, len toto je také, že na pešo, hej, že je to blízko.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ LMB, s. r. o. Brezno)  

„Viem, len bojujeme s tým a boli sme tam možno 10× a.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Nie, je to tam super, tam je altánok, akože, fakt to je dobré miesto na tých rujach.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ak nikto ďalší do rozpravy, tak rozpravu končím. Ďakujeme pekne za výsledky, 
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pokračujte ďalej. Dobre, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno, s. r. o. za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. 

za rok 2023 

 

Hlasovanie číslo: 13 

Bod číslo: 16. 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno 

s.r.o. za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. za 

rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 11 

Majetkové záležitosti 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme, počkaj, aha. K bodu 11. Tam máme majetkové záležitosti. Ak súhlasíte, tak by 

sme odprezentovali všetky body a potom otvoríme rozpravu. Dobre? Tak poprosím bod 11.1 až 

bod 11.12. Nech sa páči.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ďakujem. Pod bodom 11.1 predkladáme Návrh na schválenie spôsobu prevodu a súťažných 

podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na 

predaj pozemku na ulici Rohozná v Pohronskej Polhore. Jedná sa o pozemok v intraviláne obce 

na ulici Rohozná, situovaný medzi miestnou komunikáciou a potokom, ktorý je nezastavený a 

mestom nejakým spôsobom nevyužívaný, ktorý nepotrebuje na plnenie svojich úloh. O kúpu 

tohto pozemku mesto požiadal pán Porubiak, ktorý prejavil záujem tu vybudovať oplotené 

detské ihrisko, keďže v obci sa nenachádza žiadne takéto zariadenie. Obec Pohronská Polhora, 

na území ktorej sa pozemok nachádza, podala k žiadosti stanovisko, že nemá záujem o kúpu a 

nemá ani výhrady proti predaju pozemku inej osobe. Vzhľadom na rozsah pozemku a možnosť, 

že o odkúpenie tejto parcely prejavia záujem aj ďalšie osoby, mesto navrhuje vykonať predaj 

tohto pozemku formou obchodnej verejnej súťaže a na základe uvedeného sme spracovali návrh 

súťažných podmienok. Využitie pozemku po jeho predaji musí byť v súlade s podmienkami a 

teda vybudovanie verejnoprospešného zariadenia, ktoré prispeje k zlepšeniu a skvalitneniu 

života obyvateľov obce: detské ihrisko, priestor pre športové aktivity a pod. V prípade 

nedodržania tohto účelu si mesto vyhradí právo na odstúpenie od kúpnej zmluvy. Minimálna 

kúpna cena bola navrhnutá vo výške 10 EUR za meter štvorcový, pričom bolo vychádzané z 

porovnateľných kúpnych cien, za ktoré obce Pohronská Polhora a Michalová v poslednom 

období predávali porovnateľné pozemky na svojom území.  

Body 11. 2, 11. 3. a 11. 4. obsahujú návrhy na zrušenie v minulosti schválených obchodných 

verejných súťaží. Budem to volať OVS, aby to bolo rýchlejšie, ktoré boli vyhlásené z iniciatívy 

konkrétneho žiadateľa, boli spracované podmienky mestským zastupiteľstvom, boli schválené, 

mestom niekoľkokrát vyhlásené, avšak do týchto súťaží sa nezapojil ani len pôvodný záujemca 

o kúpu majetku, ani žiadny iný záujemca, preto sa navrhuje uznesenia, na základe ktorých boli 

OVS realizované, zrušiť.  

Pod bodom 11.2 je Návrh na zrušenie uznesenia mestského zastupiteľstva číslo 109 z roku 2022 

zo dňa 21. 9. 2022, ktorým bol schválený spôsob, teda spôsob prevodu a súťažné podmienky 

OVS o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku na ulici Kiepka v 

Brezne. OVS bola vyhlásená na základe podnetu pána Bamburu, ktorý požiadal mesto o predaj 

tohto pozemku na účel zriadenia prevádzky kaderníctva a skultivovania okolia. Minimálna 

kúpna cena bola určená na základe znaleckého posudku vo výške 79,53 EUR za meter štvorcový. 

Súťaž bola vyhlasovaná od 4.11.2022, avšak neprihlásil sa žiadny záujemca.  

Pod bodom 11.3 je takisto Návrh na zrušenie uznesenia mestského zastupiteľstva číslo 
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177/2021 zo dňa 10.11.2021, ktorý bol takisto schválený. Spôsob prevodu a súťažné podmienky 

OVS, atď. na nájom časti pozemku v areáli futbalového štadióna na ulici ŠLN v Brezne. Táto 

OVS bola vyhlásená na základe podnetu pani Kereňovej, ktorá požiadala mesto o nájom tohto 

pozemku na účel zriadenia zmrzlinového stánku v areáli futbalového štadiónu, tak isto to bolo 

niekoľkokrát vyhlasované. Ona sa síce prihlásila, ale už túto nájomnú zmluvu potom 

nepodpísala, pretože prehodnotila svoj záujem. Súťaž bola opätovne vyhlasovaná, ale už nikto 

iný sa neprihlásil.  

Pod bodom 11.4 je Návrh na zrušenie uznesenia mestského zastupiteľstva číslo 204/2020 zo 

dňa 15. 12. 2020, ktorým bol schválený spôsob prevodu a súťažné podmienky na predaj 

pozemkov v lokalite Vagnár. Na základe tohto uznesenia bol vykonávaný predaj pozemkov. 

Celkovo bolo 6 pozemkov, v rámci týchto OVS-iek, predávané. 5 z toho sa predalo a 1 zostal 

nepredaný, je to parc. 5725/15. Tento pozemok je zaťažený zmluvným vecným bremenom v 

prospech spoločnosti Lesy mesta Brezno, spočíva v práve prechodu a prejazdu, má 508 m², čo 

predstavuje takmer 50 % tej výmery pozemku, toto vecné bremeno a doteraz sa tam nikto 

neprihlásil, takže nie je ani reálny predpoklad, že by to niekto kúpil. Preto navrhujeme tieto 

uznesenia zrušiť v celom rozsahu.  

Pod bodom 11. 5, Žiadosť pána Adámeka o zámenu pozemkov na ulici Židlovo v Brezne. Pán 

Adámek požiadal mesto o zámenu pozemkov ešte v roku 2021. Táto zámena bola aj uznesením 

mestského zastupiteľstva číslo 137/2021 dňa 22. septembra 2021 schválená, avšak bola 

schválená tak, že presné výmery zamieňaných pozemkov budú zamerané geometrickým plánom, 

ktorý malo zabezpečiť mesto Brezno v súčinnosti so žiadateľom. Geometrický plán predložil 

žiadateľ až v roku 2024 a nakoľko sa dlhodobo zdržiaval v zahraničí, spravíme zmenu 

legislatívy a už pristupujeme k Návrhu na zrušenie toho pôvodného uznesenia a jeho 

nahradeniu novým, ktorý je v súlade s právnym poriadkom, našimi platnými zásadami a je 

vypracované v súlade s predloženým geometrickým plánom. V podstate ide len o doplnenie toho 

pôvodného uznesenia za rešpektovania aktuálnej právnej úpravy. Dohodla sa zámena bez 

vzájomného finančného vyrovnania, nakoľko výmera tých zamieňaných častí je takmer rovnaká 

a sú umiestnené vedľa seba. Zámena, ak sa schváli, tak bude ako dôvod hodný osobitného 

zreteľa, ktorým je, že zámenou nehnuteľnosti sa dosiahne verejnoprospešný účel, napr. pozemky 

pod miestnymi komunikáciami alebo inou infraštruktúrou mesta. Dosiahnutie 

verejnoprospešného účelu spočíva v tom, že zámenou dôjde k zlepšeniu dopravnej 

infraštruktúry k rodinným domov obyvateľov ulice Židlovo. Ja som to tam v tej dôvodovej tak 

trošku detailnejšie popísala.  

Bod 11.6 bol z tohto rokovania vypustený, takže ideme ďalej.  

11.7 Návrh na schválenie darovania spoluvlastníckych podielov na pozemkoch v Brezne od 

pána Zachara, pán Zachar je pán, ktorý žije dlhodobo v Bratislave. Obrátil sa na mesto s tým, 

že nám ponúka, že nám daruje svoje spoluvlastnícke podiely nehnuteľností, na niektorých 

pozemkoch je už mesto spoluvlastníkom, má tam nejaký podiel a nachádzajú sa tieto pozemky 

v centre mesta, na Mazorníku a pod komunikáciami. Pani architektka mesta na základe miestnej 

obhliadky darovania tento zámer odporúča, náklady na správne poplatky spojené s návrhom 

bude znášať mesto ako obdarovaný.  
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Pod bodom 11. 8 predkladáme Návrh na schválenie kúpy pozemkov a rodinného domu na 

Stromovej ulici. Je to v rámci riešenia problémovej oblasti na ulici Stromová, kde prevládajú 

čierne stavby a v snahe zveľaďovania vstupu do mesta, ako aj odstraňovanie protiprávneho 

stavu sme oslovili spoluvlastníkov tejto nehnuteľnosti, pretože sa stal neobývateľný po požiari. 

Dom je svojou statikou nebezpečný pre okolitých žijúcich občanov, narúša stabilitu, pevnosť 

iných stavieb. Navrhovaná maximálna kúpna cena je vo výške 40 000 a dom spolu s pozemkami 

vlastnia 2 rodiny, manželia, ktorí majú tento majetok v bezpodielovom spoluvlastníctve 

manželov.  

Pod bodom 11. 9 predkladáme žiadosť spoločnosti EÚB o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena v prospech tretej osoby na pozemok mesta v Brezne pre účely stavby 15719 

Brezno - Mazorníkovo rozšírenie NNK. Žiadateľ, teda spoločnosť EÚB oslovil mesto ako 

vlastníka vo veci realizácie tejto stavby a s tým spojenú úpravu vzťahu k nehnuteľnosti, ktoré 

sú realizáciou citovanej stavby dotknuté. Vecné bremeno má spočívať v časovo neobmedzenej 

povinnosti povinného strpieť v rozsahu podľa geometrického plánu uloženie inžinierskych sietí, 

zemnej prípojky, nízkeho napätia atď. Rozsah vecného bremena je 6 m². Oprávnený bude 

stredoslovenská distribučná a investorom je pán Garaj.  

Pod bodom 11.10 predkladáme Návrh na schválenie nájomnej zmluvy a zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena z dôvodu realizácie investičnej akcie mesta, realizácie 

stavby, rozšírenie kanalizačnej siete Brezno, časť Bujakovo, Predné Halny, Zadné Halny a 

kanalizácia Námestie gen. Milana Rastislava Štefánika. Mesto Brezno v snahe vybudovania 

kanalizačných zberačov odvádzajúcich odpadové vody do existujúcej kanalizačnej siete a 

následne do ČOV a ich užívanie s ochranným pásom, rokuje so slovenským vodohospodárskym 

podnikom ako správcom dotknutých pozemkov, kadiaľ bude vecné bremeno a následne aj o 

podmienkach zmluvy o vecnom bremene. V prvom kroku bude uzatvorená teda nájomná zmluva 

na pozemky v správe Slovenského vodohospodárskeho podniku a následne po ukončení tej 

stavby rozšírenie kanalizačnej siete bude uzatvorená zmluva o zriadení vecného bremena. Je to 

taká väčšia investičná akcia.  

Pod bodom 11.11 predkladáme žiadosť pána Štulrajtera s manželkou o odkúpenie pozemku na 

Ceste osloboditeľov v Brezne. Manželia Štulrajterovci požiadali mesto o odkúpenie pozemku 

vo vlastníctve mesta o výmere 80 m². Ide o pozemok v intraviláne mesta na ulici Cesta 

osloboditeľov, miestna časť Vrchdolinka. Dôvodom žiadosti je skutočnosť, že žiadatelia sú 

vlastníkmi priľahlých nehnuteľností, pozemkov a stavby rodinného domu, pričom vedľajšia 

stavba hospodárskej budovy zasahuje sčasti do predmetnej parcely mesta. Účelom odkúpenia 

má byť vysporiadanie tohto stavu, ako aj scelenie nehnuteľností žiadateľov do jedného 

spoločného celku. Tá parcela sa v podstate už roky nachádza za ich plotom, predmetný pozemok 

je situovaný medzi pozemkami vo vlastníctve žiadateľov, mesto ho nejakým spôsobom nevyužíva. 

Navrhnutá kúpna cena je 35 EUR za meter štvorcový, celková kúpna cena by predstavovala 2 

800 EUR a keďže hodnota tohto pozemku by neprevýšila 3 000 EUR, tak je táto cena navrhnutá 

na základe porovnateľných predajov a zohľadnenia toho, že ide len o 80 m², ktoré sú inak 

nevyužiteľné.  

Dobre a bod 11.12 predloží pán riaditeľ technických služieb. 
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Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň. Pod bodom 11. 2. máme žiadosť o výpožičku nehnuteľného majetku mesta Brezna. 

Jedná sa o areál mini golfu, kde 31. 12. 2024 končí doterajšia zmluva, prišla nám jediná žiadosť 

od združenia Miniatur golf Brezno, ktorí sú tam aj doteraz, čiže podali si žiadosť o výpožičku. 

Jedná sa o osobitný zreteľ, ktorý spočíva v tom, že sa jedná o majetok, ktorý bude využívaný na 

všeobecne akceptovateľný verejný účel v oblasti rozvoja športovej záujmovej činnosti 

obyvateľov mesta a okolia.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Všetko, áno?“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Áno, majetkové všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, stanoviská komisií máte, nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Pani 

poslankyňa Štugnerová, nech sa páči, môžeš, Ľubka.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja beriem ako veľmi pozitívne tú darovaciu zmluvu alebo úmysel pána 

Zachara za tie pozemky a myslím si, že by bolo vhodné nejakým primeraným spôsobom, buď 

ďakovným listom alebo nejak tak sa mu poďakovať. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Ambros, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Skôr tak informatívne sa chcem spýtať na ten bod 11.8, že aký je aktuálny 

stav, čo sa týka tých nehnuteľností v tejto lokalite nejakej, možnože koľko už je odkúpených a 

koľko ešte zostáva. Podobne vlastne ako aj na Mládežníckej, že sem tam nejak náhodilo sa 

objaví nejaká lastovička, takže ako, v akom je to aktuálnom stave. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Juhaniak, nech sa páči.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja ešte doplním výstupy z finančnej komisie a tým pádom by som to 

dal ako poslanecký návrh o bod 11.6. To je ten materiál. No a Bírešovcov, myslím.“  

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„To sa stiahlo.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„To sa stiahlo? Okej, potom tam sme mali ďalší bod 11.11. Žiadosť Klementa Štulajtera. Za 

finančnú odporúčame schváliť, avšak s upravenou cenou. Pri prepočte to bolo 50 EUR na 

štvorec. Neviem, musím nájsť, pardon. A ešte sme mali vlastne pozmeňovací návrh v súvislosti 
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so Stromovou, tých 40 000 prišlo, že to je strašná suma. Odporúčali by sme, že aj zastropovať 

to na začiatku na nejakých 25, či to nebude postačujúca cena.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To môžme stiahnuť.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Lebo v princípe tam je len o to, že ten dom je zhorený a pozemok tých 50 štvorcových.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Vypýta 55 od nás a my sme dúfali, že za 35 sa dohodneme.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„To bol ten, čo sme ho mali už aj dražobne poriešeného.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No vravím, že to potom stiahnime, ako ja nemám s tým problém, ale.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„On chce 35, ten.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„On chce 50.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ten Roman?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, čo má polovicu domu chce 55. On chce 55 a my musíme vysporiadať ešte druhú polovicu 

domu.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Dušana.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A my sme chceli za 40 vysporiadať obidve polovice.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ja som aj Lenke vravel, že my tam máme vlastne držobnú pohľadávku na to.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Už tam nie je, ona vyhlásila, ak môžem do toho vstúpiť osobný bankrot, takže LV-čko je čisté.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Tak potom ja za seba nebudem dávať návrhy na, na limitovanie tej ceny, lebo.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To stiahneme, nemá to zmysel, nepohneme sa nikde. Snažíme sa tam cez stavebné konanie 
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riešiť tú nehnuteľnosť 4 či 5 rokov. Nevieme to zákonne vyriešiť, hej? Ako, toto sme si povedali, 

že pre nás nejaká horná hranica toho, kde vieme s peniazmi pohybovať, ale ani to, ani to 

nezaručuje to, že sa vôbec dohodneme, lebo to je len naša predstava. Hej, hej, okej, vravím vám, 

pýta 55 000 od nás, nie 35, čo mu my chceme ponúknuť.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Áno, ak môžem, tak jeho posledné vlastne slovo bolo, že ak mu dáme 40 000 tým jedným 

spoluvlastníkom, tým manželom, teraz neviem presne slová, teda mená, môžem to povedať. A 

ten druhý chce minimálne 7000, aj to tak, že jedni o druhých nevedia.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja poviem na rovinu, že my sa handrkujeme ako na trhu, každý týždeň s nimi sedíme, aby sme 

sa dostali tam, kde my potrebujeme a kde to ešte považujeme za akceptovateľné.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Musíte sa vy ako poslanci rozhodnúť, či to stojí za to, aby to mesto kúpilo a poriešilo ten vstup 

do mesta alebo teda či nie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej, ale to tam hrozné, no tak tento dom a ešte s tým oproti sú najhoršie, čo sa týka obyvateľov. 

Najväčší problém, najväčší problém.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„A tam býva cez 16 ľudí v tom dome.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej, takže to neni o tom, že teraz my si vymyslíme, že za 40 poďme niečo kúpiť, čo má hodnotu 

20, ako keby sa to dalo, tak to kúpim za 5, hej? Ako nemáme peniaze proste navyše, hej, ale to 

je vyslovene o tom, že my sa naťahujeme s nimi pol roka, aby sme sa dostali k nejakej cene 

vôbec a ja chápem, že vám sa to môže tak zdať, ale proste vy neviete, čo je za tým, lebo my s 

nimi sedíme každý týždeň, ako hovorí kolegyňa.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„A ešte ak môžem dodať, riešili sme to...“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A to si neviete predstaviť tie rokovania s nimi, hej? Že to je zážitok, každé jedno.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Aj dneska bolo doobeda. Ak môžem iba doplniť, čo sa týka tej dražby, čo tam mala byť, to bola 

stále iba na polovicu toho domu, takže tá pani už tiež vyhlásila osobný bankrot, teraz 

momentálne máme šancu to kúpiť s tým, že to LV-čko je čisté.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Lebo potom sa to zase zaplombuje, zase tam budú ďalšie exekúcie a zase budeme v tom kruhu, 

v ktorom sme boli.“ 
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JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„A oni to majú dohodnuté ešte tak, počula som, že ste sa bavili o tom, že prejdú do iného domu, 

oni majú dohodnuté, že pôjdu na Balog, majú to tam už dohodnuté s pánom, od ktorého kúpia 

dom za 65 000 s tým, že 40 budú mať, ak budú mať od mesta a zvyšok si doplatia na splátky. 

Len aby ste vedeli úplne všetko, keď sa budete rozhodovať. Ale 40 000 chce len on jeden, čiže 

aj ten druhý, to sme sa bavili. Keby schválite tých 47, tak sa to určite predá, len by to musel 

niekto navrhnúť, no.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, pán poslanec Obernauer, nech sa páči.“ 

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja keď som si študoval materiály, tak som si k tomuto bodu dal takú poznámku, 

že či je to vôbec povolená stavba, teraz som sa dozvedel dosť veľa vecí, ale takéto stavby 

povoľovať, keď človek pozrie obrázok, neviem, no.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Je to povolená stavba, je riadne na LV-čku a samozrejme, čo tam mali tie prílepky, tie sme 

riešili aj v stavebnom, len je úplne iné riešiť čiernu stavbu na vlastnom pozemku, ako keď 

riešime čiernu stavbu na mestskom pozemku alebo na cudzom pozemku, hej? To sú 2 rozdielne 

veci v rámci stavebného konania a v podstate my sa nevieme 5 rokov pohnúť tam.“ 

Július Obernauer (poslanec)  

„To som z debaty pochopil, no. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Keby to bolo také jednoduché, ako si niektorí predstavujú, tak by to už 10× bolo, hej? Len nie 

je to jednoduché, ani sa to nedá tak jednoducho spraviť, ako niektorí si myslia, no, takže. Ak to 

vedia, tak nech to spravia, akože zatlieskam a odovzdám všetky papiere, budem šťastný. Aj s 

diplomom, aj so všetkým a ešte aj vytiahneme na dni mesta na pódium a zatlieskame všetci bez 

všetkého s poklonou. Ale vravím, je to ako je. Čiže dneska je otázka, že či to chceme riešiť, 

alebo to nechceme riešiť. Ak to chceme riešiť, tak aj keď by ste tento návrh schválili, tak to 

nezaručuje toto, že to vyriešime, hej? Lebo my nie sme dohodnutí na tejto sume. Len v podstate 

sme chceli mať rozviazané ruky, že ak by sme sa náhodou dohodli, lebo to pri nich je také 

skratové momentálne, že dneska áno, zajtra nie, tak ak náhodou vystihneme deň, že áno, tak 

aby sme boli pripravení a mali od vás rozviazané ruky, že ešte v ten deň to môžme podpisovať. 

Asi tak to poviem, ako to je. Že to je, vravím, to sú zážitkové stretnutia pre nás. Pán poslanec 

Barančok, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja len za mňa môj osobný názor. Je to vstup do mesta, 50 m od centra mesta. 

My sme sa v minulosti s týmto zaoberali, viete, kolegovia, kolegyne, je to problematické, vieme 

o tom veľmi dobre a dneska to už, žiaľbohu, stojí viac ako možno pred piatimi, šiestimi rokmi, 

ale treba to nejakým spôsobom vyriešiť. Takže za mňa určite áno. Ďakujem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Ešte niekto ďalší? Vieš čo, ono tých domov sme počítali 26 alebo tak nejako, 

my máme nejaké 45 parciel kúpených. Neviem ti povedať, lebo sa to rieši už dlho, ale zhruba 

tak. Prosím? 5 domov sme asi kúpili, no. Vravím, najhoršie, lebo ja sa rozprávam aj s 

obyvateľmi odtiaľ, dokonca máme aj naše zamestnankyne odtiaľ, takže viem, že aká je tam 

situácia, že títo sú doslova problémoví tam a možno nám povie pán náčelník viac, hej? Ale asi 

potvrdí, že títo spredu, s nimi sa v kuse naťahujeme aj pre tie veci, čo tam vešajú a rozhadzujú, 

takže. Vodárenská spoločnosť, hej, ale táto už vzdala asi, lebo to už dlho nás nekontaktovala.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ak môžem iba doplniť, oni teda chodia naozaj minimálne raz do týždňa, aj dneska tu boli s 

tým, že oni si chcú rekonštruovať tú strechu, ktorá im zhorela v prípade, že to mesto teda 

neodkúpi. A čo sa týka výkonu, keď mám aj rozhodnutie o odstránení stavby, je to strašne ťažké 

už ten výkon potom zrealizovať. Určite to poznáte, že jednoducho, nie je to jednoduché, máme 

tam veľmi zviazané ruky pri všetkom. Takže najlepšia cesta je určite odkúpiť takéto 

nehnuteľnosti a potom si s nimi mesto môže robiť, čo chce. A oni sú naklonení: 40 000 jedni a 

9 000 druhí. Ako je to veľká suma, ale asi ten verejný záujem to prevažuje.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak to viete zase, ja už len krátko doplním, že predtým sa pýtali, vy máte ten dom hrôzy, no 

tak ten už nie je a teraz sa pýtajú, že tú jaskyňu tam máte? Že hej, tú jaskyňu tam máme. So 

satelitom. Hej, že vyslovene riešime vstupy. Ako mne nejde o to, aby, len vyzerá to hrozne. 

Dobre, ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím, rozhodnete hlasovaním. Poprosím 

návrhovú, nech sa páči. Jaj, pardon, veď sme ešte v tomto. Ešte niekto ďalší chce do rozpravy? 

Ak nikto, tak...“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Môžem ešte odpovedať na tie otázky, čo tu padli?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny)  

„Ešte čo sa týka Mládežníckej, tam ešte máme približne 13,14 bytov. Neviem teraz úplne presne, 

ale tam tiež rokujeme s nimi, aby sme to všetko vykúpili a snažíme sa robiť všetky procesy, aby 

to mesto tam nejak skultúrnilo. A čo sa týka toho pána Štulrajtera teda a toho návrhu za 50 EUR. 

V podstate takéto maličké kusy v záhradách ľudí sme predávali v minulosti za 15 EUR, teraz 

keby sme to chceli predať za 50 EUR, tak podľa tej novely zákona, čo ste určite postrehli o 

majetku obcí, by sme museli dať vypracovať znalecký posudok. Keďže je tam naozaj len 80 m², 

tak sme urobili taký kompromis medzi 15 a 50 a dali sme teda v návrhu na 35 EUR za meter 

štvorcový. A ten pán Štulrajter, ak si pozriete aj dátum narodenia, je už tak na sklonku života, 

chce si vysporiadať tieto veci. Tak len aby ste poznali teda aj toto pozadie, ktoré nás viedlo. 

Áno, ale je to len taký kúsok v rámci tej záhrady. Takže ak by ste chceli na 50 EUR to zvýšiť, 

tak to nemôžme teraz schváliť, pretože nemáme znalecký posudok k tomu. Nie, ale tam je tá 
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cena do 3 000 EUR. Áno, áno, podľa tejto novely, keď ideme podľa dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, tak do 3 000 EUR nám netreba znalecký posudok. Je to samozrejme na vašom 

rozhodnutí, len aby ste vedeli teda tieto informácie a už asi žiadne otázky neboli.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, končím, rozpravu, poprosím návrhovú, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 11. 1, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie schválenie spôsobu prevodu 

a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej 

zmluvy na predaj pozemku na ulici Rohozná v Pohronskej Polhore. Po druhé, schvaľuje spôsob 

prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku, obchodnou verejnou súťažou. Po tretie, 

schvaľuje súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže, pozemok, parcela o výmere 508 m² a 

ďalej predmet súťaže a podmienky, ako sú uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší 

návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj  nehnuteľnosti na Ul. Rohozná v Pohronskej 

Polhore, pozemku: 

 parcela reg. E-KN č. 16906/1, druh pozemku: orná pôda, o výmere 508  m2,  

v  k. ú. Pohronská Polhora, okres Brezno, vedený v katastri nehnuteľností  na  Okresnom úrade  

Brezno, odbor katastrálny,  na liste vlastníctva č. 1818, v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1. 

 

II/ Schvaľuje 

 

podľa § 9 ods.2 písm. a)  zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v znení neskorších predpisov 

 

spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku : 
 

 parcela reg. E-KN č. 16906/1, druh pozemku: orná pôda, o výmere 508  m2,  

v  k. ú. Pohronská Polhora, okres Brezno, vedený v katastri nehnuteľností  na  Okresnom úrade  

Brezno, odbor katastrálny,  na liste vlastníctva č. 1818, v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1. 

 

obchodnou verejnou súťažou  podľa § 281 - §288 zákona č. 513/1991 Zb. (Obchodný zákonník) 

 

III/ Schvaľuje 

 

podľa § 9 ods.2 písm. b) zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v znení neskorších predpisov 

 

súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže  (ďalej „OVS“ alebo „súťaž“) o najvhodnejší 
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návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nehnuteľnosti  na Ul. Rohozná v Pohronskej 

Polhore, pozemku: 

 

 parcela reg. E-KN č. 16906/1, druh pozemku: orná pôda, o výmere 508  m2,  

v  k. ú. Pohronská Polhora, okres Brezno, vedený v katastri nehnuteľností  na  Okresnom úrade  

Brezno, odbor katastrálny,  na liste vlastníctva č. 1818, v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1. 

nasledovne: 

 

Predmet súťaže:  

 

 parcela reg. E-KN č. 16906/1, druh pozemku: orná pôda, o výmere 508  m2,  

v  k. ú. Pohronská Polhora, okres Brezno, vedený v katastri nehnuteľností  na  Okresnom úrade  

Brezno, odbor katastrálny,  na liste vlastníctva č. 1818, v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1. 

 

Podmienky súťaže: 

 

 Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli mesta Brezno a webovom sídle 

mesta Brezno www.brezno.sk. Oznámenie o vykonaní súťaže je zverejnené aj v 

regionálnej tlači. Tieto súťažné podmienky boli schválené uznesením MsZ mesta Brezno 

dňa .....................

 Súťaže sa môžu zúčastniť fyzické osoby, ktoré sú spôsobilé na právne úkony v plnom 

rozsahu a právnické osoby 

 

Osoby vylúčené zo súťaže: 

zo súťaže sú vylúčené osoby, ktoré sa bezprostredne zúčastnili na vypracovaní podmienok  

súťaže 
 

A/ Návrh do súťaže  

 

 Návrh do obchodnej verejnej súťaže (ďalej len „súťažný návrh“)  je možné podať 

 

a)  elektronicky do elektronickej schránky  mesta Brezno 

b) v listinnej podobe, ak záujemca nemá aktivovanú elektronickú schránku  

 

Spôsobom podľa písm. a) je povinný podať súťažný návrh každý uchádzač, ktorý má 

aktivovanú elektronickú schránku;  ak takýto uchádzač  podá  súťažný  návrh  listinnou 

formou, na tento nebude prihliadané.  

 

 súťažný návrh je možné podať vo forme vyplnenia návrhu na uzatvorenie kúpnej 

zmluvy;   záväzný formulár tohto návrhu, obsahujúci minimálne  náležitosti  platného 

návrhu kúpnej  zmluvy, je  zverejnený na webovom sídle mesta  www.brezno.sk, v sekcii  

Úradná tabuľa/Majetok mesta, alebo je možné si ho vyzdvihnúť osobne  na Mestskom úrade 

Brezno, kanc. č. 25., I. posch. 

 súťažný návrh, vrátane príloh, musí byť vyhotovený  resp. vyplnený v slovenskom jazyku  

alebo v inom jazyku s úradne overeným prekladom a musí byť vlastnoručne podpísaný 

uchádzačom, inak je neplatný; elektronicky podávaný návrh musí byť podpísaný zaručeným 

elektronickým podpisom  

http://www.brezno.sk/
http://www.brezno.sk/
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 súťažný návrh podávaný v listinnej podobe: 

     predkladá uchádzač v zalepenej a neporušenej obálke poštou, kuriérom alebo osobne 

doručením do 

     podateľne Mestského úradu v Brezne na adresu:  

Mesto Brezno - Mestský úrad Brezno,  Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno,  

s presným a úplným označením odosielateľa – uchádzača (meno, priezvisko adresa/trvalý 

pobyt) na obálke, a viditeľným textom: „Neotvárať SÚŤAŽ – pozemok Pohronská 

Polhora“ 

 

 súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., (v 

súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie súťažných 

návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia OVS). Rozhodujúci je  dátum a čas 

doručenia. 

 povinnosť uchádzača - fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie tlačiva/formulára  

súťažného návrhu  s uvedením údajov:  meno, priezvisko, rod. priezvisko, dát. 

narodenia, rodné číslo, trvalý pobyt a pod,  bankové spojenie – IBAN, telefónne číslo, 

príp. mailovú adresu;  

 povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie tlačiva/formulára  

súťažného  návrhu,  s uvedením údajov:  sídlo a IČO, osoba oprávnenú konať za 

právnickú osobu - titul, meno a priezvisko, miesto trvalého pobytu, bankové spojenie-

IBAN, telefónne číslo príp. mailovú adresu;  

 uchádzač je povinný v súťažnom návrhu uviesť účel,  na ktorý pozemok odkupuje 

 k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh 

voči mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas 

so spracovaním osobných údajov“ (zverejnené na www.brezno.sk, alebo je možné si ho 

prevziať na Mestskom úrade Brezno, odbor právny,  kanc. č. 25, I. posch.)  

 pri súťažných návrhoch podaných v listinnej podobe, doručených poštou alebo 

kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. 

Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa neprihliada 

 pri súťažných návrhoch, podaných v elektronickej podobe, vrátane všetkých  

pripojených dokumentov, sa tieto považujú za doručené  ich uložením do elektronickej 

schránky vyhlasovateľa 

 Neprihliada sa na návrhy uchádzačov, ktorí nesplnia podmienky  súťaže, ktorí sú v 

konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí majú voči Mestu Brezno a jeho príspevkovým 

a rozpočtovým organizáciám, ako aj k spoločnostiam s väčšinovou majetkovou  účasťou 

mesta  ku dňu podania súťažného návrhu  akýkoľvek peňažný, alebo nepeňažný záväzok 

po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako nevymožiteľný.  

 

B/ Využitie nehnuteľností  

Vybudovanie verejnoprospešného zariadenia, ktoré prispeje k zlepšeniu a skvalitneniu 

života obyvateľov obce (detské ihrisko, priestor pre športové aktivity a pod.)  pri zachovaní 

jeho dostupnosti  pre užívanie širokou verejnosťou. 
 

C/ Stanovenie minimálnej ceny  

Minimálna kúpna cena,  požadovaná vyhlasovateľom,  je  10.- € /m2  pozemku. 

 

D/ Ďalšie povinnosti uchádzača pri predkladaní návrhov  

 

 uchádzač je povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške  1.000,00 eur  (slovom tisíc  

http://www.brezno.sk/
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eur), s povinnosťou uviesť variabilný symbol (uchádzač - právnická osoba uvedie 

IČO, uchádzač - fyzická osoba uvedie rodné číslo) a to na bankový účet mesta Brezno, 

vedený v peňažnom ústave Prima banka Slovensko, a. s., IBAN : SK34 5600 0000 0020 

0279 5045,   spolu s podaním  súťažného návrhu, najneskôr však v posledný deň 

lehoty, určenej na predkladanie súťažných návrhov; doklad preukazujúci úhradu 

finančnej zábezpeky musí byť priložený k súťažnému návrhu (výpis z bankového účtu 

– internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový účet a pod.), ak táto zábezpeka 

bola zložená spolu s podaním návrhu;  

 finančná zábezpeka bude víťaznému uchádzačovi započítaná do celkovej kúpnej ceny,  

 finančná zábezpeka bude uchádzačom, ktorí nesplnili podmienky, ako aj neúspešným 

uchádzačom vrátená do 30 pracovných dní odo dňa na vyhodnotenia alebo od zrušenia 

súťaže 

 celá zložená finančná zábezpeka spolu s príslušenstvom prepadá v prospech 

vyhlasovateľa súťaže v prípade, ak úspešný uchádzač neuzatvorí kúpnu zmluvu v 

lehote určenej vyhlasovateľom súťaže, pričom momentom prepadnutia zábezpeky 

vyhlasovateľ súťaže nie je viazaný predloženou ponukou uchádzača, ktorému prepadla 

predložená zábezpeka a vyhlasovateľ súťaže je oprávnený rokovať o uzatvorení kúpnej 

zmluvy s uchádzačom v poradí nasledujúcom, podľa kritéria uvedeného v bode E.; 

finančná zábezpeka prepadá tiež v prípade, ak vyhlasovateľ odstúpi od  uzatvorenej 

kúpnej zmluvy  z dôvodov podľa bodu H/. 

 

E/ Kritéria hodnotenia predložených návrhov 

  

 jediným kritériom hodnotenia predložených návrhov je najvyššie ponúknutá kúpna 

cena predložená uchádzačom za predmet súťaže podľa týchto súťažných podmienok;  

 najvyššej ponúknutej cene za predmet súťaže, bude pridelené poradie č. 1, ďalšej v 

poradí ako druhej najvýhodnejšej poradie č. 2 atď. V prípade rovnakej ponúknutej ceny 

za predmet súťaže rozhodne skorší termín podania návrhu;  

 

F/     Vyhodnotenie  súťaže,  vyhlásenie výsledkov súťaže  

 všetky návrhy, podané do súťaže, vyhlasovateľ zverejňuje do 10 pracovných dní od 

uplynutia lehoty na predkladanie návrhov po dobu minimálne 30 dní na úradnej tabuli 

mesta a na webovom sídle mesta,  

 po uplynutí lehoty na predkladanie návrhov  súťaž vyhodnotí  k tomu určená súťažná 

komisia 

 vyhodnotenia bude zaradená každá ponuka, ktorá bude obsahovať všetky náležitosti 

podľa podmienok pre zaradenie do súťaže;   

 predkladateľ víťaznej ponuky  bude o výbere ponuky informovaný  do 15 pracovných 

dní od vyhodnotenia súťažných návrhov súťažnou komisiou;  

 vyhlasovateľ uverejní informáciu o víťazovi súťaže alebo o ukončení súťaže bez výberu 

súťažného návrhu alebo o zrušení  súťaže alebo o zmene podmienok súťaže na 

webovom sídle vyhlasovateľa (www.brezno.sk) a na úradnej tabuli;  

 vyhlasovateľ  neprihliada k návrhom, predloženým do súťaže, ktoré nesplnia 

podmienky súťaže; vyhlasovateľ oznámi uchádzačovi vylúčenie jeho návrhu zo súťaže 

spolu s odôvodnením v lehote 30 dní od vyhodnotenia návrhov. 

 

G/ Zásady ostatného obsahu zamýšľanej zmluvy, na ktorých vyhlasovateľ trvá  

 vyhlasovateľ podmieňuje akceptáciu predaja predmetu súťaže podľa vyhlásených 

podmienok primátorom mesta, na základe vyhodnotenia  súťažných návrhov určenou 



   44 z 97 

 

súťažnou komisiou  

 vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač do 30 dní od doručenia písomného 

akceptovania ponuky uzatvoril kúpnu zmluvu s vyhlasovateľom;  

 vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač uhradil kúpnu cenu do 15 dní odo dňa 

účinnosti kúpnej zmluvy, inak si vyhlasovateľ vyhradzuje právo odstúpiť od zmluvy; 

 v prípade ak vyhlasovateľ súťaže odstúpi od zmluvy z dôvodu  podľa predchádzajúceho 

bodu, má právo na zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške  poskytnutej finančnej 

zábezpeky;   

 úspešný uchádzač sa zaväzuje kúpiť predmet súťaže v stave v akom sa nachádza ku dňu 

podpisu kúpnej zmluvy;  

 vyhlasovateľ podá návrh na vklad kúpnej zmluvy  do katastra nehnuteľností až po 

uhradení celej kúpnej ceny;  

 správne poplatky spojené s návrhom na vklad znáša v plnom rozsahu úspešný uchádzač;  

 

H/ Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo  

 v prípade nedodržania platobných podmienok a lehoty na uzatvorenie kúpnej zmluvy 

môže vyhlasovateľ predmet súťaže ponúknuť ďalším navrhovateľom v poradí určenom 

pri vyhodnotení predložených ponúk alebo súťaž ukončiť ako neúspešnú, a to aj ak bol 

predložený a vybratý len jeden súťažný návrh a nedôjde na strane navrhovateľa k 

uzatvoreniu kúpnej zmluvy v požadovanej lehote;  

 odmietnuť kedykoľvek všetky predložené súťažné návrhy;  

 vyhlásené podmienky súťaže meniť, alebo súťaž zrušiť bez výberu súťažného 

návrhu, a to aj po predložení súťažných návrhov, alebo súťaž zrušiť počas lehoty na ich 

výber, ukončiť súťaž ako neúspešnú, alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk, 

predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledkov súťaže;  v prípade zrušenia súťaže vyhlasovateľ 

bezodkladne upovedomí všetkých uchádzačov o zrušení  súťaže s uvedením 

odôvodnenia jej zrušenia. Informáciu o zrušení  súťaže spolu s odôvodnením 

vyhlasovateľ uverejní spôsobom, ktorým vyhlásilo podmienky súťaže. Zmenu 

podmienok súťaže sa môže vykonať spôsobom a prostriedkami tak, ako bola obchodná 

verejná súťaž vyhlásená. 

 odstúpiť od uzatvorenej  kúpnej zmluvy, ak zistí,  že kupujúci predmet súťaže 

nevyužíva na účel využitia pozemku podľa bodu B/ týchto podmienok, resp. ho užíva 

v rozpore  s týmto účelom alebo  verejnoprospešné zariadenie podľa účelu využitia  

nezačal budovať najneskôr do 2  rokov od nadobudnutia pozemku; v takomto prípade 

predávajúcemu bude vrátená  nadobúdacia kúpna cena po odpočítaní  finančnej 

zábezpeky, pričom nebude mať  právo na náhradu  dovtedy vynaložených  nákladov na 

príp. zhodnotenie pozemku alebo zriadenie stavby  

 

I/  Ďalšie podmienky súťaže  

 uchádzač podaním súťažného návrhu prejavuje súhlas s časovým priebehom súťaže, 

dodržiavaním požiadaviek na dôvernosť údajov, vymedzením predmetu súťaže, 

obsahom zamýšľanej zmluvy na ktorých vyhlasovateľ trvá a uverejnenými 

podmienkami;  

 uchádzači  sú viazaní svojimi návrhmi do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že ich 

návrhy sa odmietli  

 návrh je neodvolateľný odo dňa nasledujúceho po skončenia lehoty na  podávania 

súťažných návrhov;  

 osobitný nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou v súťaži nevzniká 

uchádzačovi, ktorý v súťaži zvíťazil a ani uchádzačovi, ktorý bol v súťaži neúspešný 
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alebo nesplnil podmienky súťaže a bol vylúčený,  

 materiály predložené ako súčasť  súťažných návrhov,  vyhlasovateľ  uchádzačom 

nevracia  

 

J/ Podávanie informácii  

Bližšie informácie Vám budú poskytnuté na Mestskom úrade v Brezne – odbor právny   

(kancelária č. 25, I. posch.), telefonicky na č. tel.: 048/2856 901, alebo e-mailom na adrese 

iveta.biela@brezno.sk;   
 

K/  Súhlasí 

v prípade, že  súťaž bude neúspešná, s jej opakovaným vyhlásením za rovnakých podmienok 

ako sú schválené v bode III/ tohto uznesenia 

Hlasovanie číslo: 14 

Bod číslo: 11.1 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o 

najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku na Ul. Rohozná v 

Pohronskej Polhore - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ Berie na vedomie Schválenie 

spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na 

uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj  nehnuteľnosti na Ul. Rohozná v Pohronskej Polhore, 

pozemku: parcela reg. E-KN č. 16906/1, druh pozemku: orná pôda, o výmere 508  m2, v  k. ú. 

Pohronská Polhora, okres Brezno, vedený v katastri nehnuteľností  na  Okresnom úrade  Brezno, 

odbor katastrálny,  na liste vlastníctva č. 1818, v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1. 

II/ Schvaľuje podľa § 9 ods.2 písm. a)  zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v znení neskorších 

predpisov spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku : .... obchodnou 

verejnou súťažou  podľa § 281 - §288 zákona č. 513/1991 Zb. (Obchodný zákonník) III/ 

Schvaľuje podľa § 9 ods.2 písm. b) zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v znení neskorších 

predpisov súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže  (ďalej „OVS“ alebo „súťaž“) o 

najvhodnejší návrh na  uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nehnuteľnosti  na Ul. Rohozná v 

Pohronskej Polhore, pozemku: ..... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných: 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 11.2 poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno 

číslo 109/2022 zo dňa 21. 9. 2022 v majetkovej záležitosti predaj pozemku na ulici Kiepka v 

Brezne v celom rozsahu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/   ruší 

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 109/2022 zo dňa 21.09.2022 v majetkovej 

záležitosti:   

 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší 

návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku na Ul. Kiepka v Brezne 

 

v celom rozsahu.  

Hlasovanie číslo: 15 

Bod číslo: 11.2 

Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 109/2022 zo dňa 

21.09.2022 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ ruší uznesenie Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna č. 109/2022 zo dňa 21.09.2022 v majetkovej záležitosti:   

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o 

najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj pozemku na Ul. Kiepka v 

Brezne  v celom rozsahu. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných: 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 11. 3.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno 

číslo 177/2021 zo dňa 10. 11. 2021 v majetkovej záležitosti nájom časti pozemku v areáli 

futbalového štadiónu na ulici ŠLN v Brezne v celom rozsahu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/   ruší 

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 177/2021 zo dňa 10.11.2021 v majetkovej 

záležitosti:   

 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej o najvhodnejší 

návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy  na nájom časti pozemku v areáli futbalového 

štadióna na Ul. ŠLN v Brezne  

 

v celom rozsahu.  

Hlasovanie číslo: 16 

Bod číslo: 11.3 

Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 177/2021 zo dňa 10.11.2021 

- Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna č. 177/2021 zo dňa 10.11.2021 v majetkovej záležitosti:  Schválenie spôsobu prevodu 

a súťažných podmienok obchodnej verejnej o najvhodnejší návrh na uzatvorenie nájomnej 

zmluvy  na nájom časti pozemku v areáli futbalového štadióna na Ul. ŠLN v Brezne  v celom 

rozsahu. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 11.4 poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno 

číslo 204/ 2020 zo dňa 15. 12. 2020 v majetkovej záležitosti predaj pozemkov v lokalite Vagnár 

Brezno v celom rozsahu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/   ruší 

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 204/2020 zo dňa 15.12.2020 v majetkovej 

záležitosti:   

 

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže 

o najvhodnejšie návrhy na uzatvorenie kúpnych zmlúv na predaj pozemkov v lokalite 

Vagnár, k. ú. Brezno 

 

v celom rozsahu.  

Hlasovanie číslo: 17 

Bod číslo: 11.4 

Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 204/2020 zo dňa 

15.12.2020 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ ruší uznesenie Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna č. 204/2020 zo dňa 15.12.2020 v majetkovej záležitosti:  

Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže o 

najvhodnejšie návrhy na uzatvorenie kúpnych zmlúv na predaj pozemkov v lokalite 

Vagnár, k. ú. Brezno v celom rozsahu. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných: 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„11.5.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesto Brezno 

číslo 137/ 2021 zo dňa 22. septembra 2021 v celom rozsahu. Po druhé, berie na vedomie žiadosť 

Viliama Adameka o zámenu pozemkov na ulici Židlovo v Brezne, po tretie schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámenu nehnuteľného majetku mesta Brezno za 

nehnuteľný majetok Viliama Adameka, ako je uvedené v texte, a to bez vzájomného finančného 

vyrovnania.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Ruší  

 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 137/2021 zo dňa 22. septembra 2021 

v celom rozsahu. 

 

II/     Berie na vedomie 

 

1. Žiadosť Viliama Adameka, bytom......   977 01 Brezno o zámenu pozemkov na Ul. 

Židlovo v Brezne 

 

2. Zverejnenie zámeru na úradnej tabuli mesta, na webovom sídle mesta, na úradnej 

elektronickej tabuli a centrálnej úradnej elektronickej tabuli podľa § 9a ods. 15 písm. 

f) bod 1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, odo dňa 06.05.2024 

do dnešného konania zasadnutia mestského zastupiteľstva mesta Brezna. 

   

III/   Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

  

podľa § 9a  ods. 15 písm. f)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení   

 

zámenu nehnuteľného majetku Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: Nám. gen. 

M. R. Štefánika 1, Brezno a to pozemok: 

 

- novovytvorenú parcelu č. 2400/8 o výmere 15 m2, vytvorený geometrickým plánom 

č. 55166709-514/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ, so sídlom: Židlovo 3, Brezno 

977 01, IČO: 55 166 709 zo dňa 15.03.2024, ktorá vzniká odčlenením od parcely reg. C-

KN č. 2400/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1603 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, 

vedenej Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 

v prospech Mesta Brezna, spoluvlastnícky podiel 1/1,  
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za nehnuteľný majetok Viliama Adameka, nar., bytom ....., Brezno 977 01,a to 

pozemok: 

 

- novovytvorenú parcelu č. 1440/2 o výmere 13 m2, vytvorený geometrickým plánom 

č. 55166709-514/2023, vyhotoveným spoločnosťou SAJ, so sídlom: Židlovo 3, Brezno 

977 01, IČO: 55 166 709 zo dňa 15.03.2024, ktorá vzniká odčlenením od parcely reg. C-

KN č. 1440 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 163 m2 v k.ú. Brezno, obec Brezno, 

vedenej Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 1280 

v prospech Viliama Adameka, spoluvlastnícky podiel 1/1, 

 

bez vzájomného finančného vyrovnania 

 

ako dôvod hodný osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. g) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno v platnom znení „zámena 

nehnuteľností, ktorou sa dosiahne verejnoprospešný účel (napr. pozemky pod miestnymi 

komunikáciami alebo inou infraštruktúrou mesta).“ Dosiahnutie verejnoprospešného 

účelu spočíva v tom, že  zámenou pozemkov dôjde k zlepšeniu dopravnej infraštruktúry 

k rodinným domom obyvateľov Ulice Židlovo. 

 

Za podmienok:  

 

• náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra 

nehnuteľnosti znášajú účastníci zámeny rovným dielom 

 

Hlasovanie číslo: 18 

Bod číslo: 11.5 

Žiadosť Viliama Adameka, bytom Brezno o zámenu pozemkov na Ul. Židlovo v Brezne - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno  I/  Ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezno č. 137/2021 zo dňa 22. septembra 2021 v celom rozsahu. II/ Berie na vedomie žiadosť 

Viliama Adameka, bytom Brezno o zámenu pozemkov na Ul. Židlovo v Brezne III/ Berie na 

vedomie zverejnenie zámeru na úradnej tabuli mesta, na webovom sídle mesta, na úradnej 

elektronickej tabuli a centrálnej úradnej elektronickej tabuli podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 1. 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, odo dňa 06.05.2024 do dnešného 

konania zasadnutia mestského zastupiteľstva mesta Brezna. IV/ Schvaľuje trojpätinovou 

väčšinou všetkých poslancov podľa § 9a  ods. 15 písm. f)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v platnom znení   zámenu nehnuteľného majetku Mesta Brezno, IČO: 00 313 319, sídlo: 

Nám. gen. M. R. Štefánika 1, Brezno a to pozemok: .... 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 11.7.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie darovanie spoluvlastníckych podielov 

nehnuteľností v podielovom vlastníctve Ing. Samuela Zachara, ako sú uvedené parcely v texte, 

taktiež po druhé, schvaľuje predmet daru, ako je uvedené v texte, darovanie jej bezodplatné za 

podmienok uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

           Darovanie spoluvlastníckych podielov nehnuteľností v podielovom vlastníctve  

Ing. Samuela Zachara: 

LV Parcela č. 
Výmera 

v m2 

Druh 

pozemku 

Poradové číslo na LV / 

Spoluvlastnícky podiel 

5970 E-KN č.513 79 
Zastavaná 

plocha 
Pod B14   -  131/792 

6333 E-KN č.2471 444 TTP Pod B53   -   1/560 

6964 E-KN č.3733/1 126 TTP Pod B50   -   1/280 

7086 
C-KN č.3964/94 a 

C-KN č. 3964/95 

437 

27 

TTP 

TTP 
Pod B51   -   1/280 

9855 E-KN č. 11478/4 294 TTP Pod B50   -   1/280 

9856 E-KN č.11478/15 116 TTP Pod B50   -   1/280  
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9857 E-KN č.11478/20 30 TTP Pod B50   -   1/280 

11170 
E-KN č.15403/1 

E-KN č.15403/2 

24 

929 

Orná pôda 

Orná pôda 
Pod B50   -   1/280 

13377 E-KN č. 15402/1 682 TTP Pod B30   -   1/280 

14688 

E-KN č. 11478/1 

E-KN č. 11478/3 

E-KN č. 11478/6 

E-KN č. 11478/8 

14 

41 

377 

28 

TTP 

TTP 

TTP 

TTP 

Pod B29   -   1/280 

 

 

Všetky v k.ú. Brezno, okres Brezno, obec Brezno  

      
 

 

II/ Schvaľuje 

 

V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie darovacej zmluvy podľa § 628 

a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

 DARCA  : 

 

Ing. Samuel Zachar, rod. Zachar  

Nar.:  
Bratislava,  

 

 

OBDAROVANÝ :  

 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

PREDMET  DARU: 

 

LV Parcela č. 
Výmera 

v m2 

Druh 

pozemku 

Poradové číslo na LV / 

Spoluvlastnícky podiel 

5970 E-KN č.513 79 
Zastavaná 

plocha 
Pod B14   -  131/792 

6333 E-KN č.2471 444 TTP Pod B53   -   1/560 

6964 E-KN č.3733/1 126 TTP Pod B50   -   1/280 

7086 
C-KN č.3964/94 a 

C-KN č. 3964/95 

437 

27 

TTP 

TTP 
Pod B51   -   1/280 

9855 E-KN č. 11478/4 294 TTP Pod B50   -   1/280 

9856 E-KN č.11478/15 116 TTP Pod B50   -   1/280  
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9857 E-KN č.11478/20 30 TTP Pod B50   -   1/280 

11170 
E-KN č.15403/1 

E-KN č.15403/2 

24 

929 

Orná pôda 

Orná pôda 
Pod B50   -   1/280 

13377 E-KN č. 15402/1 682 TTP Pod B30   -   1/280 

14688 

E-KN č. 11478/1 

E-KN č. 11478/3 

E-KN č. 11478/6 

E-KN č. 11478/8 

14 

41 

377 

28 

TTP 

TTP 

TTP 

TTP 

Pod B29   -   1/280 

 

Všetky v k.ú. Brezno, okres Brezno, obec Brezno  
 

           Darovanie je bezodplatné  

              

         Za podmienok : 

 

-   náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností,  

           ako aj náklady spojené s overením podpisu darcu,  bude znášať obdarovaný. 

Hlasovanie číslo: 19 

Bod číslo: 11.7 

 

Darovanie spoluvlastníckych podielov na pozemkoch v Brezne od Ing.Samuela Zachara - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Berie na vedomie Darovanie spoluvlastníckych 

podielov nehnuteľností v podielovom vlastníctve  Ing. Samuela Zachara: ...... Všetky v k.ú. 

Brezno, okres Brezno, obec Brezno  II/ Schvaľuje V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 

ods.2 platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie 

darovacej zmluvy podľa § 628 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  

neskorších predpisov  medzi účastníkmi:  DARCA  :  Ing. Samuel Zachar, rod. ... 

OBDAROVANÝ :  Mesto Brezno ..... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 11. 8. Na to nebol, tam nebol žiadny.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„OK. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje kúpu pozemku a rodinného domu na 

Stromovej ulici v Brezne za podmienok uvedených v texte za maximálnu kúpnu cenu 40 

000 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje 

    

kúpu pozemku a  rodinného domu  na Stromovej ulici, v Brezne  

a to: 

 

a) pozemok v podielovom  spoluvlastníctve:  

- pozemok C-KN parc. č. 1544, výmera: 150 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie,    v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno evidovaných na LV 3484, 

v podielovom spoluvlastníctve : 

pod B5 Pokoš Roman a Pokošová Janka rod....., v režime BSM v spoluvlastníckom 

podiele 1/2 a  

pod B6 Pokoš Dušan a Pokošová Renáta rod. ....v režime BSM v spoluvlastníckom 

podiele 1/2 

 

b) stavba v podielovom spoluvlastníctve vlastníctve: 

 

- stavba – rodinný dom so súpis. č. 317, na parcele C-KN 1544, katastrálne územie: 

Brezno, obec Brezno, okres Brezno evidovaných na LV 3484 v podielovom 

spoluvlastníctve : 

pod B5 Pokoš Roman a Pokošová Janka rod. .....v režime BSM v spoluvlastníckom 

podiele 1/2  a  

pod B6 Pokoš Dušan a Pokošová Renáta rod. ....v režime BSM v spoluvlastníckom 

podiele 1/2 

 
Za maximálnu kúpnu cenu 40.000,- Eur,  
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Hlasovanie číslo: 20 
Bod číslo: 11.8 

Kúpa nehnuteľnosti: pozemkov a rodinného domu na Stromovej ulici, v Brezne. - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezno  I/  Schvaľuje kúpu pozemku a  rodinného domu  na Stromovej 

ulici, v Brezne.   a to: a) pozemok v podielovom  spoluvlastníctve:  pozemok C-KN parc. č. 

1544, výmera: 150 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie,    v k.ú. Brezno, obec 

Brezno, okres Brezno evidovaných na LV 3484, v podielovom spoluvlastníctve :pod B5 Pokoš 

Roman a Pokošová Janka  pod B6 Pokoš Dušan a Pokošová Renáta  b) stavba v podielovom 

spoluvlastníctve vlastníctve: stavba - rodinný dom so súpis. č. 317, na parcele C-KN 1544, 

katastrálne územie: Brezno, obec Brezno, okres Brezno evidovaných na LV 3484 v podielovom 

spoluvlastníctve : ..... Za maximálnu kúpnu cenu 40.000,- Eur,  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  1 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 15 za, 1 proti. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 11.9.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť EÚB o uzatvorenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby na pozemok mesta v Brezne, 

rozšírenie NNK, po druhé, schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa 

podmienok uvedených v texte. A to je všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť EUB, s.r.o., so sídlom: Priehradná 1690/30, Liptovský Mikuláš 031 01,  IČO: 44 736 

339 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby na pozemok mesta, 

v Brezne pre účely stavby : 15719 – Brezno – Mazorníkovo – rozšírenie NNK 
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II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami: 

 

povinný z vecného bremena: 

Mesto Brezno,  

IČO: 00 313 319,  

so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno,  

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta,  

právna forma : samospráva  

 

a 

 

investor: 

Matej Garaj 

adresa: Brezno 

a   

oprávnený z vecného bremena:  

Stredoslovenská distribučná, a.s. 

Sídlo: Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina  

 

 

Zastúpený: JUDr. Marián Cesnek, - riaditeľ sekcie Právne 

IČO: 36 442 151 

Zapísaný v OR Okresného súdu Žilina, oddiel: Sa, vložka číslo: 10514/L 

 

Vecné  bremeno  spočíva   v  časovo  neobmedzenej   povinnosti  povinného z vecného   

bremena  strpieť : 

          

v   rozsahu  podľa   geometrického  plánu  č. 50763989-28/2024, zo dňa 05.03.2024, vyhotovil 

Ing.Richard Pilnik, IČO: 50 763 989, úradne overeným dňa 20.03.2024 pod číslom G1-173/24,  

na    zaťaženom     pozemku - parcela reg. E-KN č. 16151/5, druh pozemku : ostatná  plocha, 

o  výmere 79 m2  v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,   okres   Brezno, vedenej   Okresným   úradom   

Brezno,   Katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech povinného z vecného 

bremená v podiele 1/1,  uloženie inžinierskych sietí-  zemnej prípojky nízkeho napätia, im 

prislúchajúce ochranné pásmo ako i prechod a prejazd. Rozsah vecného bremena na predmetnej 

parcele predstavuje 6 m2. 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  odplatne a to podľa Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno, kde jednorazová odplata predstavuje sumu 100€. 

 

Vecné  bremeno sa  zriaďuje  za podmienok: 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do 

katastra nehnuteľností budú znášať investor z vecného bremena, 

- investor znáša jednorazovú odplatu za zriadenie vecného bremena  

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech oprávneného Stredoslovenská distribučná, a.s. 
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Hlasovanie číslo: 21 

Bod číslo: 11.9 

Žiadosť EUB, s.r.o., so sídlom: Priehradná 1690/30, Liptovský Mikuláš 031 01, IČO: 44 

736 339 o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby na 

pozemok mesta, v Brezne pre účely stavby : 15719  Brezno  Mazorníkovo  rozšírenie 

NNK - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/  Berie na vedomie Žiadosť EUB, s.r.o., so 

sídlom: Priehradná 1690/30, Liptovský Mikuláš 031 01,  IČO: 44 736 339 o uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby na pozemok mesta, v Brezne pre účely 

stavby : 15719  Brezno  Mazorníkovo  rozšírenie NNK II/  Schvaľuje uzatvorenie zmluvy  o 

zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v 

nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom mesta Brezna medzi 

zmluvnými stranami: povinný z vecného bremena: Mesto Brezno, ....a  investor:  Matej 

Garaj ....a oprávnený z vecného bremena:  Stredoslovenská distribučná, a.s. ..... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 11.10 poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie Žiadosť o schválenie spoločnej 

nájomnej zmluvy o zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena z dôvodu realizácie 

investičnej akcie mesta, realizácie stavby, rozšírenie kanalizačnej siete Brezno, časť Bujakovo, 

Predné Halny, Zadné Halny a kanalizácie Námestie Milana Rastislava Štefánika. Po druhé, 

schvaľuje uzatvorenie nájomnej zmluvy spolu so zmluvou o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

žiadosť o schválenie  spoločnej  nájomnej zmluvy a zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena z dôvodu realizácie investičnej akcie mesta: realizácie stavby: Rozšírenie 

kanalizačnej siete – Brezno časť Bujakovo, Predné Halny, Zadné Halny a kanalizácia námestie 

gen. M. R.  
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II/     Schvaľuje 

  

uzatvorenie nájomnej zmluvy spolu so zmluvou o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

podľa §663 a nasl. v spojení so § 50a § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky 

zákonník medzi zmluvnými stranami : 

 

Slovenský Vodohospodársky podnik, štátny podnik  

Sídlo    : Martinská 49, 821 05 Bratislava – mestská časť Ružinov 

Právna forma   : štátny podnik 

Štatutárny orgán  : Ing. Peter Čadek, PhD. poverený výkonom funkcie generálneho 

riaditeľa 

IČO    : 36 022 047 

DIČ    : 2020066213 

(prenajímateľ / budúci povinný z vecného bremena) 

 

a 

 

Mesto Brezno,  ,  

so  sídlom :  Námestie  gen. M. R.   Štefánika 1,  977  01    Brezno,  

IČO :  00 313 319 

právna forma : samospráva,  

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  

(nájomca / budúci oprávnený z vecného bremena) 

 

Predmet zmluvy :           

 

Prenajímateľ prenecháva do užívania nájomcovi a nájomca berie do užívania časti  pozemkov  

Uvedených v  tabuľke:  

  
Parcela  Výmera celá v m2 Druh pozemku  Časť nájmu pre 

mesto Brezno 

E KN číslo 185/2 49 trvalé trávne porasty 30 

E KN číslo 186/2 105 trvalé trávne porasty 20 

E KN číslo 188/3 109  trvalé trávne porasty 22 

E KN číslo 188/5 276 trvalé trávne porasty 11 

E KN číslo 188/6 395 trvalé trávne porasty 19 

E KN číslo 191/1 54 trvalé trávne porasty 46 

E KN číslo 1272/14 143 trvalé trávne porasty 30 

E KN číslo 1272/15 110 trvalé trávne porasty 4 

E KN číslo  1272/7 71 trvalé trávne porasty 1 

E KN číslo  1272/8 483  trvalé trávne porasty 16 

E KN číslo  1300/2 319 trvalé trávne porasty 30 

E KN číslo 1280/9 1395 trvalé trávne porasty 19 

E KN číslo 429/45 12534 ostatné plochy 94 

E KN číslo 429/52 1131 ostatné plochy 103 

E KN číslo 429/60 910 ostatné plochy 109 

E KN číslo 429/63 129 ostatné plochy 45 

E KN číslo 433/1 2169 ostatné plochy 22 

E KN číslo 433/6 22 ostatné plochy 7 
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E KN číslo 15308/2 425 trvalé trávne porasty 223 

E KN číslo 15310/4 90 trvalé trávne porasty 60 

E KN číslo 15310/3 10 trvalé trávne porasty 4 

E KN číslo 16036/2 8 ostatné plochy 2 

E KN číslo 16064/6 276 ostatná plocha 8 

E KN číslo 5720/1 19955 trvalé trávne porasty,  365 

E KN číslo 5720/16 48560 trvalé trávne  porasty,  887 

E KN číslo 5720/15  54 trvalé trávne porasty 7 

   

Všetky spolu v spoluvlastníckom podiele 1/1, katastrálne územie Brezno, obec Brezno, okres 

Brezno zapísané na LV č. 5805 vedenom Okresným úradom Brezno, katastrálny odbor.     

 

Celková výmera predmetu  nájmu je 2159,00 m2 

 

A zároveň na predmetných pozemkoch, sa zriadi následne vecné bremeno, ktoré bude spočívať 

v povinnosti Budúceho povinného  strpieť na Budúcich zaťažených pozemkoch realizáciu časti 

Stavby, „Rozšírenie kanalizačnej siete – Brezno časť Bujakovo, Predné Halny, Zadné Halny a 

kanalizácia námestie gen. M. R. Štefánika. 

 

Ročné nájomné vo výške 2150,36 €/rok. Bez DPH 

 

Vecné bremeno:  

- Výška odplaty za zriadenie budúceho vecného bremena bude stanovená s ohľadom na 

záber vecného bremena podľa skutočného záberu vecného bremena (porealizačné 

zameranie geometrickým  plánom na náklady nájomcu) 

- pri výmere do 50 m² – bude odplata vo výške 240,00 € vrátane DPH,  

- pri výmere v rozpätí 51-100 m² -  bude odplata vo výške 360 € vrátane DPH  

- pri výmere nad 100 m² bude odplata stanovená vo výške stanovenej znaleckým 

posudkom vyhotoveným na náklady budúceho oprávneného z vecného bremena. V 

prípade dôvodného predpokladu, že odplata za zriadenie vecného bremena stanovená 

znaleckým posudkom nedosiahne hodnotu 360,00 € vrátane DPH,  bude odplata 

stanovená vo výške 360,00 € vrátane DPH. 

- vecné bremeno sa zriaďuje in personam – právo trvalého užívania inžinierskych sietí 

 

              Táto zmluva sa uzatvára na dobu určitú a to odo dňa stanoveného ako deň zriadenia 

staveniska do dňa povolenia užívania stavby určeného právoplatným kolaudačným 

rozhodnutím, prípadne do dňa vydania povolenia o predčasnom užívaní stavby, podľa toho 

ktorá skutočnosť nastane skôr, najdlhšie však do 31.12.2027.   

 

Hlasovanie číslo: 22 

Bod číslo: 11.10 
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Schválenie spoločnej nájomnej zmluva a zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena z dôvodu realizácie investičnej akcie mesta : realizácie stavby: Rozšírenie 

kanalizačnej siete  Brezno časť Bujakovo, Predné Halny, Zadné Halny a kanalizácia 

námestie gen. M. R. - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno  I/  Berie na vedomie Schválenie  

spoločnej  nájomnej zmluva a zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena z dôvodu 

realizácie investičnej akcie mesta : realizácie stavby: Rozšírenie kanalizačnej siete  Brezno 

časť Bujakovo, Predné Halny, Zadné Halny a kanalizácia námestie gen. M. R.  II/  Schvaľuje 

uzatvorenie nájomnej zmluvy spolu so zmluvou o   budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

podľa §663 a nasl. v spojení so § 50a § 151n a  nasl.  zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky 

zákonník medzi zmluvnými stranami : Slovenský Vodohospodársky podnik, štátny podnik  ...... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 11.11.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť Klementa Štulrajtera 

s manželkou o odkúpenie pozemku na Ceste osloboditeľov v Brezne, po druhé, schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno 

stanovený pozemok za kúpnu cenu 35 euro za meter štvorcový.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Trváš na tom návrhu?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ale môže byť? Len, právne vravelo, môže byť vôbec poslanecký za 35? Môže byť?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš dať. A to je koľko štvorcov?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„80.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka 

„Ten problém je ten, keď ten návrh by sa schválil, tak nebude v súlade s novelou zákona a tým 

pádom sa aj tak bude musieť ísť odznovu. Dôležité je sa rozhodnúť, či to stiahneme, alebo nie. 

Áno, áno.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak daj návrh na stiahnutie návrhu a dopracovanie znaleckého posudku, však sa vyjadria 

hlasovaním.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka 

„Môže sa urobiť aj tak, že dáš 50 EUR a prípadne podpíšeš, ale vedomý si toho, že to nebude 

môcť byť v zákone.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Však daj. A dopracovanie projektovej dokumentácie. Dobre, najprv hlasujte o pozmeňujúcom 

návrhu pána poslanca Juhaniaka o stiahnutie tohto návrhu a dopracovanie znaleckého posudku 

k tejto parcele. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

Hlasovanie číslo: 23 

Bod číslo: 11.11 

Žiadosť Klementa Štulrajtera s manželkou o odkúpenie pozemku na Ceste 

osloboditeľov v Brezne - Návrh na stiahnutie a dopracovanie znaleckého posudku k tejto 

parcele - Juhaniak 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  8 

Proti:  4 

Zdržali sa:  4 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak musí spočítať tento počítač, lebo. Zo 16 prítomných.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka  

„Ak ešte dajme hlasovať na 35, uvidíme, či sa to.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, návrh nebol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, návrh ako celok.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie po prvé, žiadosť Klementa Štulrajtera 

s manželkou o odkúpenie pozemku na Ceste osloboditeľov v Brezne. Po druhé, schvaľuje 
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trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, 

pozemok o výmere 80 m² za kúpnu cenu 35?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No tak, tak ako je v návrhu.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„35 euro za meter štvorcový pozemku, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

1. Žiadosť Klementa Štulrajtera a Anny Štulrajterovej, obaja trvale bytom ............ Brezno, 

o odkúpenie pozemku  na Ceste osloboditeľov  v Brezne a to : 

 parcela reg. C-KN č. 4132 – záhrada o výmere 80 m2     

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na 

LV č. 2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno 

 

2. Zverejnenie zámeru prevodu vlastníctva nehnuteľnosti, uvedenej v bode I/, podľa § 9a ods. 

15 písm. f) bod 1. zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení na webovom 

sídle mesta: www.brezno.sk, na úradnej tabuli mesta, úradnej elektronickej tabuli mesta, 

Elektronickej úradnej tabuli: www slovensko.sk, v čase od 07.05.2024 do dňa zasadnutia 

mestského zastupiteľstva  

 

II/       Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  v platnom znení v spojení  

§ 28 ods. 1 písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemok: 

 

 parcela reg. C-KN č. 4132 – záhrada o výmere 80 m2     

evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na LV č. 

2351, k. ú. Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno 

 

v celosti  do vlastníctva kupujúcich: 

 

Klement Štulrajter, rod. ........... 

Anna Štulrajterová, rod ............ 

obaja trvale bytom  ............. Brezno, štátna príslušnosť SR 

 

 

http://www.brezno.sk/
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z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15  písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení v spojení s § 28 ods. 1 písm. b) Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o prevod priľahlého 

pozemku k pozemkom vo vlastníctve žiadateľov do výmery 300 m² 

 

za kúpnu cenu:  35.- €/m2  pozemku 

 

za podmienok : 

 splatnosť kúpnej ceny do 10  dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy  

 náklady  na  správne  poplatky,  spojené  s návrhom  na  vklad  vlastníckeho    

práva do katastra nehnuteľnosti,  budú znášať kupujúci 

Hlasovanie číslo: 24 

Bod číslo: 11.11 

Žiadosť Klementa Štulrajtera s manželkou o odkúpenie pozemku na Ceste osloboditeľov 

v Brezne - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie Žiadosť Klementa 

Štulrajtera a Anny Štulrajterovej, obaja trvale bytom Brezno, o odkúpenie pozemku  na Ceste 

osloboditeľov  v Brezne a to : parcela reg. C-KN č. 4132 - záhrada o výmere 80 m2     evidovaný 

v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny,  na LV č. 2351, k. ú. 

Brezno, v podiele 1/1 pre vlastníka Mesto Brezno  II/ Berie na vedomie zverejnenie zámeru 

prevodu vlastníctva nehnuteľnosti, uvedenej v bode I/, ....III/ Schvaľuje trojpätinovou väčšinou 

všetkých poslancov podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  v 

platnom znení v spojení  § 28 ods. 1 písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemok: parcela reg. C-KN č. 4132 

- záhrada o výmere 80 m2     ..... v celosti  do vlastníctva kupujúcich: Klement Štulrajter,..... za 

kúpnu cenu:  35.- €/m2  pozemku 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  1 

Zdržali sa:  4 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Neprešlo, či prešlo? Nie trojpätinovou, trojpätinovou, neprešlo. 13 musí byť, či 12. Často 

nemáme toto.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Svojím spôsobom je to stiahnuté.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, takže návrh schválený nebol. Pokračujeme ďalej. Zo 16 prítomných ešte pre presnosť: 

11 za, proti 1, zdržali sa 4. Dobre sme to, hej? No všetkých, všetkých. No stačí 11, tak ma mýlite. 

No, takže prešiel, takže návrh prešiel, hej, prešiel, že návrh prešiel, takže tí, čo hlasovali za, 

môžu pozdvihnúť čaše. Ideme ďalej.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No, že návrh prešiel, ideme k bodu 11.12.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Niečo má k tomu právne oddelenie? Či nie?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nemá nič. 11.12. Nech sa páči. Návrh bol schválený.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 11.12. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov výpožičku nehnuteľného majetku mesta Brezno v správe technických služieb Brezno, 

tak ako je uvedené v texte. Jedná sa o stavbu mini golf na Dukelských hrdinoch v Brezne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 Schvaľuje 

 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov s primeraným použitím  §9aa ods. 2 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a  § 3 ods. 2  pís. b)  Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno vypožičať  nehnuteľný majetok mesta Brezno:  

  

 stavba  – Mini golf, bez súp. čísla,  ul. Dukelských hrdinov Brezno, postavená na 

pozemku, parc C-KN č.  2854/1, k. ú Brezno 

 

 pozemok, parc. C-KN č. 2854/1 -  ostatná plocha  o výmere 2 577 m2 

evidovaný v katastri nehnuteľností  na Okresnom úrade Brezno, katastrálny odbor, na LV 2351, 

k. ú. Brezno,  pre Mesto Brezno v celosti 

 

Predmet výpožičky tvorí:    

o sklad, WC muži a ženy, drevená stavba – pokladňa,  o výmere 67,8 m2  
o hracia plocha pre minigolf  

 

Vypožičiavateľ:  Miniatur golf klub Brezno, Šrámkova 6, 977 01 Brezno, IČO 35 675 241   

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s § 28 ods.2 pís. r) Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno,  ktorý spočíva v tom že sa jedná o majetok, ktorý bude 
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využívaný  na všeobecne akceptovateľný  verejný účel  v oblasti  rozvoja  športovej  záujmovej 

činnosť detí a mládeže a  dospelých.  

 

Za podmienok:  

Vypožičiavateľ bude uhrádzať náklady, spojené s výpožičkou majetku  

Hlasovanie číslo: 25 

Bod číslo: 11.12 

Schválenie výpožičky nehnuteľného majetku mesta Brezno v správe Technických služieb 

Brezno - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov s primeraným použitím  §9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a  § 3 ods. 2  pís. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno vypožičať  

nehnuteľný majetok mesta Brezno: stavba   Mini golf, bez súp. čísla,  ul. Dukelských hrdinov 

Brezno, postavená na pozemku, parc C-KN č.  2854/1, k. ú Brezno pozemok, parc. C-KN č. 

2854/1 -  ostatná plocha  o výmere 2 577 m2 evidovaný v katastri nehnuteľností  na Okresnom 

úrade Brezno, katastrálny odbor, na LV 2351, k. ú. Brezno,  pre Mesto Brezno v celosti Predmet 

výpožičky tvorí:   sklad, WC muži a ženy, drevená stavba  pokladňa,  o výmere 67,8 m2 , 

hracia plocha pre minigolf  Vypožičiavateľ:  Miniatur golf klub Brezno, Šrámkova 6, 977 01 

Brezno, IČO 35 675 241   

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 12/ 

Rozpočet 2024 – Návrh na II. Zmenu 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 12. máme Rozpočet 2024. Návrh na druhú zmenu. 12 za poskytnutie dotácie z 

rozpočtu mesta Brezna pre nemocnicu s poliklinikou.“ 

 

K bodu 13/ 

Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.01.20254 -31.03.2024 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 13, Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 1. 1. 2024 do 31. 3. 2024. A to je pre pani 

vedúcu všetko. Môžme k všetkým trom bodom? Nie je to problém, áno, že uvedie? Poprosím vás 

teda, pani vedúca, bod 12, 12A, 13. Nech sa páči.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Dobrý deň. Predkladáme návrh na druhú zmenu rozpočtu, a to z toho dôvodu, že sa nám budú 

meniť aj, alebo teda navrhujeme zmeniť nielen výdavky, ale aj príjmy rozpočtu. Túto časť máme 

v podstate, keď tak poviem, rozdelenú do dvoch častí, jednak sú to príjmy z našich škôl a 

školských zariadení, ktoré dosiahli buď z dobropisov alebo zúčtovania Sociálnej poisťovne 

alebo z úhrad za služby spojené s nájmom z roku 23. Tieto príjmy až na jeden prípad všetky 

zostávajú v podstate v meste. Vraciame len na Pioniersku 2 príjem za služby spojené s nájmom, 

ktoré boli z prenesených kompetencií. A druhá časť sa týka navýšenia, teda navrhujeme navýšiť 

príjmy z nájmu. Ak ste si prečítali Dôvodovú správu, na základe dosiahnutia príjmov Lesov 

mesta Brezna navrhujeme navýšiť príjmy terajšie schválené 500 000 o +310 000 a týchto 

310 000 navrhujeme rozpustiť na dotácie jednak pre športové kluby, kultúrne telesá, dotácia je 

ročná pre primátora, mladé talenty pre pamiatkovú zónu Brezno, pre občanov na členské 

príspevky, poukážky pre seniorov, aby sa mohli v roku 2024 zrealizovať a tiež je to dotácia pre 

nemocnicu s poliklinikou, čiže tak ako 310 000 navýšime príjmy, tak 310 000 sa rozpustia do 

bežných výdavkov. Toto je z hľadiska druhej zmeny všetko. Na základe tejto druhej zmeny 

predkladáme Návrh na poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta pre Nemocnicu s poliklinikou 

Brezno vo výške 20 000 EUR. Jedná sa o bežné finančné prostriedky, ktoré sú účelovo určené 

na opravu a údržbu izieb a hygienických zariadení gynekologicko-pôrodníckeho oddelenia a 

na výmenu okien a maľovanie na oddelení anestézie a intenzívnej medicíny, tam je 10 000 EUR. 

V podstate my sme obdržali žiadosti z Nemocnice s poliklinikou tak, aby sme naplnili, 

predkladáme do tohto zastupiteľstva, bolo to navrhnuté aj v tej druhej zmene a tretím bodom je 

Správa o vykonaných zmenách od 1. januára 24. do 31. marca 24. V Dôvodovej správe sú 

presne popísané všetky rozpočtové opatrenia, ktoré boli za toto obdobie vykonané. Ďakujem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu všetkým trom bodom. Nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Za finančnú komisiu, odporúčame všetky body tak, ako sú predložené.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, môžeš, Peťka.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja by som sa rada opýtala informatívne, či teda mi vie byť zodpovedané, na 

čo by mohla byť v ďalšom období poskytnutá dotácia pre Brezno pre občanov. Len informatívne, 

aby sme vedeli alebo teda, či máme nejaký, nejaké konkrétne zámery, len aby teda bolo 

povedané a zároveň by som sa chcela opýtať, pán primátor, že či vieš takisto len informatívne 

povedať, čoho sa týkajú dotácie primátora mesta, na čo ich vlastne využívaš alebo čo? Takže 

len informatívne som chcela poprosiť. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec Ambros, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem veľmi pekne. Bol som požiadaný niektorými členmi športovej komisie a tak isto 

viacerými športovými klubmi, aby som sa to opýtal na zastupiteľstve verejne a teda asi v 

súvislosti s rozpočtom sa mi to zdá asi také najlepšie miesto, priestor na to. A to sa týka dotácií. 

My sme vlastne sedeli pred pár týždňami, aj sme schvaľovali nejaké dotácie v rámci komisie 

alebo rozdeľovali, presnejšie povedané. Ide vlastne o to, že do tohto zastupiteľstva teda bolo 

rozhodnuté, že nepôjdu na schvaľovanie. Vec sa má tak, že viaceré kluby začínajú novú sezónu 

za chvíľku a teda potrebujú vedieť, že na čom sú a potom ďalší problém je ten, že ak to pôjde 

do budúceho zastupiteľstva, tie, reálne tie peniaze, ak teda to bude aj schválené, dostanú podľa 

mňa niekedy najskôr v júli, že budú mať dosť krátky čas na to, aby to celé vlastne zúčtovali, 

takže moja otázka znie, ako to bude s dotáciami pre šport? Budú? Všimol som si tam aj tú 

položku, že sa tam dalo nejakých 100 000 ako dotácie pre športové kluby, teda či sa to týka 

tohto, či sa teda plánujú tie dotácie, to je moja otázka. Aby vedeli aj športové kluby a možnože 

aj kultúrne telesá, že na čom budú. Ďakujem veľmi pekne. Viem, že sa to tak šalamúnsky na tom 

poslednom zastupiteľstve vyriešilo, že počká sa na to, že či budú dofinancované samosprávy od 

vlády zo štátu. Pokiaľ mám informáciu, ešte k tomu nedošlo. Takže aj za to sa pýtam, aby sme 

boli na jasnom. Ďakujem veľmi pekne.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„K pani poslankyne Dzurmanovej. V podstate my sme pri tejto druhej zmene, pri návrhu na 

prerozdelenie vychádzali už z požiadaviek, ktoré boli spracované, potom stiahnuté, keď to tak 

poviem, pri zostavovaní návrhu rozpočtu na rok 2024. Vtedy sme nevedeli a sme si povedali, že 

tieto dotácie, teda nemali sme tak krytý rozpočet, aby sme mohli ich v schválenom rozpočte 

schváliť. A tieto všetky dotácie vychádzajú jednak z požiadaviek a aj z toho, čo sa už realizovalo. 

Konkrétne Brezno pre občanov, keď poviem, viem, že kupovali stromky, ale my sme im dali len 
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takú minimálnu čiastku a riešili sme to, že sme presunuli finančné prostriedky, aby oni mohli 

faktúru zaplatiť. Viete, v rámci, v rámci rozpočtu mesta, by som povedala. Čiže ono to je tak, 

že my sme na jednej strane presunuli, ale na druhej strane my si tie peniaze musíme tam vrátiť, 

lebo my nemáme tak rozpočet, by som povedala, nabalený, aby sme mohli niekde zobrať a 

potom tam tie peniaze nevrátiť. Ale viem, že to je na aktivity, ktoré sú spojené, či už s realizáciou 

napr. na Banisku, možnože ma pani prednostka doplní, potom bola, boli tieto stromčeky. Napr. 

vôbec sme nezrealizovali tú časť, že okolo tých bytových domov chceli zase aj tento rok dopĺňať, 

aby sa nám tie sídliská kus tak skrášlili, ale vzhľadom k tomu, že oni tú dotáciu nemali, tak sme, 

tak sme tie peniaze nedali a sa to v tom jarnom období ani nezrealizovalo. Ich požiadavka, keď 

som si pozerala, bola na rok, pre rok 2024 20 000 EUR. My sme im dali vlastne tým presunom 

už 2 000 EUR, hej, nejaké možno aj z nejakých dobropisov a tak nám to vyšlo, ani nie z 

dobropisov, ale vedeli sme si presunúť a teraz sme si povedali, že minimálne aspoň tých 12 000 

im dáme, aby, aby mohli v tej realizácii týchto činností v roku 2024 pokračovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Len to nie na to sa pýtala pani poslankyňa.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Nie, tieto aktivity, ktoré oni zabezpečujú, je to len na to. Lebo Informatívnu správu budete mať 

zrejme za rok 2023. Áno, ale je to, je to tak. Čo sa týka dotácií pána primátora, ono v zmysle 

platného všeobecne záväzného nariadenia on môže ísť do výšky 12 000, ak sa nemýlim. Vlani 

vyčerpal cez 9 000 EUR. A to sú tie organizácie, ktoré, alebo tie neziskové organizácie, ktoré 

nespadajú ani pod šport, ani pod kultúru a dáva dotáciu, ja neviem, zdravotne ťažko 

postihnutým, Jednote dôchodcov. Ono takisto ako šport a kultúra už majú žiadosti podané na 

meste, tak aj tieto organizácie máme žiadosti, čiže tam ideme len do výšky tých 12 000, ktoré 

má stanovené v zmysle VZN-ka viac nie. Čo sa týka športových a kultúrnych telies, pán poslanec 

Ambros, schválené, my sme už doplnili len tú výšku, ako bolo schválené v rozpočte na rok 2024, 

kde ste zaviazali pána primátora, že dotácie budú upravené do výšky čerpania roku 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej, ale tu Vás preruším, že to nie je tak, ako ste to schvaľovali, lebo nás zatiaľ štát nedotoval 

nijakým spôsobom navyše oproti plánovanému rozpočtu.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„No áno, to je pravda. Preto sme pristúpili k tomuto, aby tie dotácie mohli ísť. A Vy máte napr. 

športové kluby majú už schválených 100 000. Čiže teraz dávame ďalších 100 000, to je 200.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja len nepoviem na tú otázku, pani vedúca, pána poslanca, že čo sa týka toho času, tak ja 

poviem tak, že môžu byť radi, že dávame dotácie a to, že niekto má tú športovú akciu skorej, tak 

bohužiaľ, ako podľa toho, čo ste schválili, by sme nemali dávať nič, hej? No napriek tomu 

dávame, lebo v podstate hľadáme v rozpočte peniaze, keďže sme si vedomí toho, že tie peniaze 

športové aj kultúrne telesá potrebujú, tak sme sa rozhodli, že to urobíme práve z toho časového 

hľadiska takto, hej? Ako to stihneme spracovať, tak to stihneme spracovať, budeme sa snažiť 

čím skôr, ale je to mimo toho, čo ste schválili ako poslanci, hej? Čiže toto sú v podstate peniaze, 
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ako keby sme našli, že navyše, hej, ale štát nám nedal ani cent viacej, tak ako bolo v uznesení 

uvedené.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Práve k tomu uzneseniu som chcela povedať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„BBS-ka nedáva napr. žiadne doteraz, hej? Kým štát nedotuje, čo ani nebude pravdepodobne, 

vyzerá to tak, tak jednoducho nedá nič.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Len som chcela k tej výške, ak sa pán poslanec spytoval, tam treba si pozrieť, že ako pán 

primátor povedal, že tak, ako bolo v tom uznesení, aj keď v tej prvej časti, že nie z podielových 

daní navýšených, našli sme inú formu, ale tam je napísané do výšky čerpania roku 2023 

športové kluby mali celkove vyčerpaných 193 000 aj nejaké drobné, čiže 100 000 máte v 

rozpočte a 100 000 dávame, to je 200 000 a takisto sme doplnili športové kluby, aby boli na tej 

úrovni 40 000. Z mojej strany všetko. Kultúrne telesá, hej. Asi som dačo zle povedala.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„S faktickou, pán poslanec.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„To som sa len pýtal, ako tam nešlo vôbec o to, aby som do toho nejakým spôsobom rýpal, ale 

skôr išlo o tie športové kluby, ktoré potrebovali vedieť jasné stanovisko, či môžu počítať s 

podporou mesta alebo nie, aby si vedeli dopredu nejakým spôsobom sa zariadiť, či už zvýšením 

členského alebo podobne. Čiže z tohto jasne vyplýva, že teda budú v rozsahu minulého roku. 

Tak ďakujem za odpoveď.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No však to je v návrhu. Tak možno nerozumeli, že na čo sa pýtaš celkom.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Len, len musíš mať vyúčtované, vieš.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale my sme museli spraviť zmenu rozpočtu, bez toho to nejde. Pán poslanec Barančok, nech 

sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem. Ja som trošku domotaný, ale chcem sa len pýtam, fakt nie, ale ja sa z toho dostanem, 

len sa chcem spýtať, technické služby všetkým kultúrnym telesám zdvihli nájmu 100 %, či to 

bolo zapracované alebo my musíme podľa súčasného nového VZN-ka najprv rozhodnúť o tých 

nájmoch, pretože všetkým kultúrnym telesám už prišli faktúry, keďže technické služby zistili, že 

za ich minulý rok fakturovali zlé sumy a zaktualizovali teraz sadzobník. Takže všetci. My 

potrebujeme naraz o 100 % len na nájmy v mestských priestoroch.“ 
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Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„12 000 už máte rozpočtovaných a 28 dávame, čiže ideme na výšku 40 000 a keď som si pozrela 

to čerpanie, tak vy ste nemali dočerpaných 40 000. Čiže tam máme nejakú rezervu a myslím si, 

že do toho by sa mali spratať, ale ja zase za ekonomický odbor musím povedať, že mne nebolo 

dané avízo ani z technických služieb, ani od nikoho, že by sme toto mali prehodnotiť a navýšiť, 

ja neviem, o 5 alebo koľko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, takže ako záver je, že dostanú aj športové, aj kultúrne dotácie, dobre? Ešte niekto? 

Pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja poviem, že ja som veľmi rada, že sa teda našli aj tie ďalšie peniaze na, na 

financovanie športových a kultúrnych telies v meste, takisto aj som rada, že primátor dáva aj 

ďalším organizáciám zo svojich dotácie, preto som sa to pýtala, aby bolo jasne povedané, na 

čo ďalšie sa dávajú tie peniaze.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Je to zverejnené.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Takže ja len chcem povedať, že ako hovoríš, pán primátor, je to super, ale teraz ako stavať to, 

že môžu byť radi alebo nie, no mi príde trošku také, že ja by som povedala, že je super, že sú a 

teda ako snažme sa, aby čo najskôr tie finančné prostriedky teda naozaj mali a nehovorme, že 

či sa podarí to pripraviť alebo nie, skúsme to urobiť tak, aby do najbližšieho zastupiteľstva to 

bolo možné naozaj schváliť tým telesám tak, aby vedeli, na čom sú a mohli s tými finančnými 

prostriedkami pracovať. Takže ja veľmi pekne prosím, keďže to ideme schváliť, ja verím, že sa 

to schváli, aby sa to aj pripravilo, tak, veľmi pekne prosím, aby sa to na ďalšie zastupiteľstvo 

mohlo schváliť a tí ľudia a tie deti vedeli, s čím môžu pracovať. Ja vám veľmi pekne ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Však my to dáme do ďalšieho zastupiteľstva.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Len si hovoril tak neisto, že či im to pripravíme.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nepochopili sme sa, ja hovorím o procese. Nechaj aj mňa, prosím, dohovoriť, ja som ti 

neskákal do reči. Ja som hovoril len o tom, že jednoducho tá príprava a proces prevedenia od 

finančných prostriedkov na účty trvá dlhšie, to je celé. Ja som nepovedal, že nepripravíme 

uznesenie o pridelení dotácií, však vy to už máte pripravené, čo sú predsedovia komisií, takže 

v tomto problém nie je. Ja hovorím o tom, že kedy dostanú peniaze na účet, o tom momente, 

hej? Lebo pán poslanec sa pýtal na to, že budú mať niektoré športové akcie skôr ako skôr, ako 

jednoducho dostanú dotácie, hej? Takže...“ 
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PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„No tak to jedno s druhým súvisí, samozrejme. Takže takto bolo myslené, aby si mohli.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, však ako dostanú dotácie, asi to je najhlavnejšie.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Len chcem povedať, podľa VZN, ak majú finančné prostriedky z členského alebo z iných 

dotácií, oni môžu tieto použiť. Pretože VZN-ko jasne hovorí, jedine by nemohli použiť na tie 

výdavky, ktoré vznikli pred podaním žiadosti. Ale oni žiadosti, vo VZN-ku je presne dané, kedy 

dávali žiadosti už minulý rok, takže ja si osobne myslím z ekonomického hľadiska, že sa ani 

nemôže toto stať. Ale ak majú peniaze z iných aktivít alebo z členských, tak oni môžu dať a veď 

to je už na nich, ako si oni potom preúčtujú a zúčtujú tie výdavky.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 12. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje druhú zmenu rozpočtu mesta Brezna 

na rok 2024, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. II. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2024 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy         + 331 215,29 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy                      0,00 EUR      

         finančné operácie                                 0,00 EUR           

         príjmy celkom                    + 331 215,29 EUR   

   

         výdavky  

         bežné výdavky                              + 331 215,29 EUR 

         kapitálové výdavky                                0,00 EUR  

         finančné operácie                     0,00 EUR   

         výdavky celkom                  + 331 215,29 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 
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Hlasovanie číslo: 26 

Bod číslo: 12. 

Rozpočet 2024  Návrh na II. zmenu - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ 

schvaľuje II. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2024      realizovanú rozpočtovým 

opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  583/2004 Z. z.     príjmy ......   + 20 

284,91 EUR      výdavky      bežné výdavky + 20 284,91 EUR ..... 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 12.A poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna 

Nemocnici s poliklinikou Brezno, n. o. vo výške 20 000 EUR, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e 

    

    poskytnutie   dotácie    z   rozpočtu   mesta   Brezna   Nemocnici s poliklinikou Brezno, n.o. 

    so   sídlom   Banisko 273/1,  977 01  Brezno   vo   výške 20 000,00 EUR účelovo určené  

    na: 

1. opravu a údržbu izieb a hygienických zariadení gynekologicko-pôrodníckeho oddelenia 

vo výške 10 000,00 EUR 

2. výmena okien a maľovanie na OAIM vo výške  10 000,00 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 27 

Bod číslo: 12A 
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Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou Brezno, n.o - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna ČI/ schvaľuje poskytnutie dotácie  z   rozpočtu   mesta   

Brezna   Nemocnici s poliklinikou Brezno, n.o. so   sídlom   Banisko 273/1,  977 01  Brezno   

vo   výške 20 000,00 EUR účelovo určené  na:opravu a údržbu izieb a hygienických zariadení 

gynekologicko-pôrodníckeho oddelenia vo výške 10 000,00 EUR, výmena okien a maľovanie 

na OAIM vo výške  10 000,00 EUR 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 15 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 13.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o vykonaných zmenách 

rozpočtu od 1. 1. 2024 do 31. 3. 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

            

I/ berie na vedomie 

 

 

správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.01.2024 do 31. 03. 2024 

Hlasovanie číslo: 28 

Bod číslo: 13. 

Správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.01.20254 -31.03.2024 - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ berie na vedomie správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 

01.01.2024 do 31. 03. 2024 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 14/ 

Správa o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov 

a príčin ich vzniku v Centre voľného času 

K bodu 15/ 

Správa o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania - úveru z Environmentálneho fondu 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 14 a 15 máme Správy o výsledku kontroly, plnenie opatrení prijatých na 

odstránenie nedostatkov a príčin ich vzniku v Centre voľného času. Správa o výsledku kontroly 

dodržiavania podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania úveru 

environmentálneho fondu. Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež materiál spracovala. Nech 

sa páči.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem pekne, pán primátor, vážené poslankyne, vážení poslanci. V prvom mojom bode sú 

zverejnené výsledky kontroly, ktoré som vykonala v Centre voľného času. Zo správy je zrejmé, 

že pri plnení opatrení bolo zistené, že jedno opatrenie nebolo splnené a samozrejme ako pri 

každej kontrole mojej boli zistené ďalšie nedostatky, ktoré tam máte uvedené a v prípade druhej 

mojej kontroly, to je vlastne preverenie podmienok prijatia úveru z environmentálneho fondu, 

tak výsledkom je, že môžte spokojne zahlasovať za prijatie tohto úveru, lebo podmienky zákonné 

sú splnené. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu k obidvom bodom. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím, poprosím návrhovú.“ 
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Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 14. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly 

plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov a príčin ich vzniku v Centre voľného 

času.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
I/ berie na vedomie 
 

Správu  o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov a príčin ich 

vzniku v Centre voľného času 

Hlasovanie číslo: 29 

Bod číslo: 14. 

Správa o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov a 

príčin ich vzniku v Centre voľného času - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ berie na 

vedomie Správu  o výsledku kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov a 

príčin ich vzniku v Centre voľného času 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Poprosím bod 15.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly dodržania 

podmienok za prijatie návratných zdrojov financovania úveru z environmentálneho fondu.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o  výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania -  úveru z Environmentálneho fondu. 

Hlasovanie číslo: 30 

Bod číslo: 15. 

Správa o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania - úveru z Environmentálneho fondu - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I/ 

berie na vedomie Správu o  výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných 

zdrojov financovania -  úveru z Environmentálneho fondu. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 17/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Mestský hotel 

Ďumbier s.r.o. za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, ideme k ďalším bodom. Bod 17 je Informatívna správa o výsledku 

hospodárenia spoločnosti Mestský hotel Ďumbier za rok 2023, predkladá konateľ spoločnosti, 

Ing. Jeremiáš, spracoval Richard Višňovský, riaditeľ. Nech sa páči, kto uvedie správu? Pán 

riaditeľ Višňovský, nech sa páči.“ 

Richard Višňovský (riaditeľ spoločnosti Mestský hotel Ďumbier)  

„Dobrý deň prajem. Vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, vážená pani prednostka, 
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vážená pani kontrolórka a dovoľte mi odprezentovať spracovanie, zhodnotenie hospodárenia v 

roku 2023 za Mestský hotel Ďumbier. Dokument som pripravil najjednoduchšie, ako som vedel, 

tzn. aby bol jasne vidieť ten progres po jednotlivých mesiacoch a doplnený tabuľkami a grafmi. 

Rozdelil som ho do troch hlavných celkov. Prvé sú tržby, potom sú náklady a výsledky 

hospodárenia. Čo sa týka tržbovosti, túto sekciu sme predelili celkové tržby, v rámci celkových 

tržieb od sledovaných mesiacov jún až po nejaký február roka 2024 sme mali nárast približne 

o tretinu. Vývoj tržieb za ubytovanie je v tabuľke 2 a tak isto aj v grafe 2. Momentálne 

disponujeme, disponujeme 42 lôžkami, dvoj a trojlôžkovými izbami a dvomi apartmánmi. A 

najväčší prerod si zažili stravovacie služby za toto obdobie, kedy sa uskutočnila rekonštrukcia 

jedálenskej časti. Tak isto sme zaviedli nové produkty a dneska môžem povedať, že po, čo sa 

týka stravovacích služieb, skladá sa z troch častí, prvá je denného menu, potom je to 

spoločenské akcie a tak isto aj a la carte kaviareň. Denné menu, za mňa veľmi slušné čísla 

dosahujeme, kde obslúžime denne okolo 200 stravníkov, teda 200+. Spoločenské akcie oproti 

minulému roku, spomeniem, kde sme mali 2 svadby za celý rok, dneska už máme 

nakontrahovaných 9 svadieb, niektoré sme už uskutočnili, dokonca jedna bola v januári, 

niektoré nás ešte čakajú v letnom období a potom na jeseň. V spoločenských akciách takisto 

zaznamenávame nárast, kedy robievame bežné jubileá, kary a ďalšie, ďalšie akcie. Ďalším sú 

potom hlavným celkom, sú náklady. Čo sa týka surovinových nákladov, tam dosahujeme viac 

ako pozitívne čísla, dokonca odpadovosť je do 3 %. Myslím si, že málo hotelov na Slovensku sa 

týmto môže pochváliť, počet zamestnancov bol v roku 2023 21. Na trvalý pracovný pomer máme 

vynikajúcu spoluprácu s hotelovou akadémiou, kde komunikácia prebieha takmer na týždennej 

báze, spúšťame niektoré spoločné projekty aj teraz počas, bolo to aj na Valentína, ale aj teraz 

počas mesta budeme mať Open bar v spolupráci so školou, tak isto aj so Strednou odbornou 

školou techniky a služieb, kde sa snažíme vychovávať si kuchárov pre naše budúce pôsobenie, 

dokonca profiluje sa nám jeden kuchár, ktorý budúci rok má aktívne záujem u nás pracovať a 

teda pôsobí pod taktovkou nášho šéfkuchára. Čo sa týka energií, my sme ako nový subjekt v 

minulom roku mali trošku vyššie tie energie a nakoľko aj tá trhová cena bola vyššia, ku koncu 

roka došlo k prehodnoteniu a podarilo sa nám to znížiť o 58 %. Režijné náklady. Tam 

rozprávame o bežných režijných nákladoch, ktoré ho tam má, či sú to práčovňa, kancelárske 

potreby, telefóny, účtovnícke služby. Na poslednej strane je v tabuľke 8 a v grafe 8 výsledok 

hospodárenia, ktorý si môžte pozrieť. Za mňa asi všetko. Ďakujem vám za pozornosť a v prípade 

otázok som vám k dispozícii.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu k tomuto bodu. 

Ja ešte predtým poviem, ako sa prihlásite, že snažíme sa, aby sme mali z mesiaca na mesiac 

lepšie čísla, samozrejme, musíme dokončiť tú investíciu izieb, tam potom veríme a vyzerá to aj 

tak, že bude to podľa našich predstáv, ako sme sa bavili na tom poslednom stretnutí aj s Vami. 

Takže ja len chcem oceniť to, že v podstate aj na tých pracoviskách, ako je jedáleň alebo, alebo 

je to kaviareň, tak rastieme v podstate v číslach, aj na jednom pracovisku, aj na druhom. A to 

je pre nás pozitívne a na tom sa dá stavať. Snažíme sa zlepšiť služby, hlavne stravovacie, na 

tom pracujeme pravidelne a sa aj bavíme s pánom riaditeľom, že čo všetko vieme zlepšovať a 

samozrejme berieme v prvom rade do úvahy pripomienky zákazníkov, ktorí do hotela chodia. 
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Že ešte raz, veľmi pekne ďakujem aj vám, pán riaditeľ, aj všetkým zamestnancom za snahu a 

prácu, čo robíte. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto, rozpravu končím. Poprosím 

návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia spoločnosti Mestský hotel Ďumbier, s. r. o. za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Mestský hotel Ďumbier 

s.r.o. za rok 2023 

 

 

Hlasovanie číslo: 31 

Bod číslo: 17. 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Mestský hotel Ďumbier 

s.r.o. za rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie Informatívnu 

správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Mestský hotel Ďumbier s.r.o. za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 18/ 

Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. 

za rok 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 18 máme Informatívnu správu o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre 

občanov za rok 2023. Predkladám ja, spracovala magisterka Milada Šimkovičová, riaditeľka 

neziskovej organizácie. Nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (riaditeľka Brezno pre občanov, n. o.)  

„Dobrý deň prajem všetkým. Tak, ako som uviedla v Dôvodovej správe, nezisková organizácia 

Brezno pre občanov v roku 2023 fungovala v takom, povedala by som, úspornom, 

nízkonákladovom režime po dohode so Správnou radou, keďže naše aktivity realizujeme 

väčšinou z externých zdrojov a dotácií od mesta, vzhľadom na finančnú situáciu v roku 2023 a 

vzhľadom na to, že mesto realizovalo alebo dokončovalo realizácie veľkých projektov, dohodli 

sme sa, že teda naša dotácia od mesta bude čo najnižšia. Tak, ako som uviedla v Dôvodovej 

správe, tá dotácia od mesta bola v konečnom dôsledku len niečo cez 400 EUR na nevyhnutné 

poplatky a spolufinancovanie projektu, na ktorý sa nám podarilo teda získať dotáciu z nadácie 

Ekopolis a podarilo sa nám zaregistrovať neziskovú organizáciu na príjem dvoch percent z 

daní. Idem postupne. Tú dotáciu sme získali z nadácie Ekopolis znova na výsadbu v historickom 

ovocnom sade, vysadili sme teda 29 ovocných stromov, 24 čerešní pri chodníku za Kauflandom 

a päť sliviek pri vstupe do historického ovocného sadu vedľa oborí. Niektorí z vás sa k nám 

pridali, takže viete, ďakujeme za pomoc. Na tej výsadbe sa podieľali Technické služby, Lesy 

mesta Brezno a dobrovoľníci, seniori, žiaci zo základných škôl z Pionierskej 2 aj z Pionierskej 

4. Takže táto akcia bola úspešná, prebehla v apríli 2023. Samozrejme v roku 2023 sme podali 

znova ďalšie žiadosti o dotácie z externých zdrojov, napr. aj z nadácie Ekopolis na ďalšiu 

výsadbu, ktorú sme už v tomto roku zrealizovali. Ale to vám poviem teda až o rok. Čo sa týka 

tých dvoch percent, uzavreli sme dohodu s Mestom Breznom, že 2 percentá, ktoré sa podarí 

neziskovej organizácii vyzbierať, použijeme na nákup služby alebo prístroj alebo nejakej 

pomôcky pre zariadenie pre seniorov a denný stacionár Boženka. V súčasnej dobe teda čakáme, 

či nabehnú nejaké peniaze, aby sme vedeli, čo budeme môcť zakúpiť, máme podpísanú dohodu 

s Boženkou. Takže rok 2023 bol taký úsporný a ale stále sme v tom, že nezisková organizácia 

Brezno pre občanov sa zameriava hlavne teda na revitalizáciu historického ovocného sadu. 

Bežné udržiavacie práce robíme aj bez dotácií spolu s našimi dobrovoľníkmi a budeme v tom 

pokračovať aj v tomto roku. Z mojej strany všetko, nech sa páči, ak máte nejaké otázky.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Môžeš, Peťka, 

nech sa páči.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Už keď som to rozbehla, tak, tak dokončím. Sme vlastne pred chvíľočkou 
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schvaľovali 5 000 EUR a moja otázka znela, neviem, či si tu bola, pani vedúca, ty síce povedala, 

že o rok sa to dozvieme, ale ja som práveže tak pozitívne chcela povedať, že na čo budú všetko 

použité tie finančné prostriedky, povedala si, že väčšina teda asi to Banisko, ktoré sa postupne 

rozširuje aj cez túto organizáciu, ale ak ešte je niečo okrem aj tej Boženky, o čo je také špeciálne, 

na čo teda je možné využiť tie finančné prostriedky, tak ja som len ťa chcela poprosiť 

informatívne aj pre tento rok, napriek tomu, že teda schvaľujeme správu, za ktorú samozrejme 

veľmi pekne ďakujem.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (riaditeľka Brezno pre občanov, n. o.)  

„Môžem rovno reagovať?“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš, hej, nech sa páči.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (riaditeľka Brezno pre občanov, n. o.)  

„Dosadili sme stromy nielen na Banisku, ale aj na sídlisku Mazorníkovo, kde nám tiež pomáhali 

žiaci. Vždy sa snažíme teda zapájať aj školy do týchto aktivít a samozrejme našich seniorov 

nielen z denného centra, ale aj z iných organizácií, tých seniorských. V tomto roku sme, alebo 

teda podávame žiadosť aj na výsadbu ďalších stromov na ulici Švermovej, aj na Mazorníkove, 

myslím, že v troch lokalitách to je a väčšinou teda tá dotácia zo strany mesta je použitá na 

spolufinancovanie, ktoré je povinné + kupujeme nejaké rukavice tým dobrovoľníkom, aby sme 

ich teda uchránili, aby si nemuseli nosiť sami. Čiže je to použité na tento účel a predkladáme 

ešte jednu žiadosť na vybudovanie altánku na Mazorníkove, v tej oddychovej zóne, aby tam 

mali ľudia kde sa skryť pred dažďom, pred slnkom, povyše kostola, tam, kde sme dosádzali 

stromy tohto roku na jar. Takže je to vždy použité len na spolufinancovanie projektov, na ktoré 

získavame externé dotácie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ja ešte chcem pri tejto príležitosti poďakovať aj kolegom, Ľubke Štugnerovej a 

Milanovi Palovčíkovi. Kde si? Tu si. Lebo oni práve za tie organizácie chodia aj s 

dobrovoľníkmi a vždy nám pomáhajú, Erik Duhan sa zapája do množstva aktivít na Banisku aj 

s rybármi tam vybudovali kus diela, poviem za, iba ďakujem, takže ďakujeme veľmi pekne. Ilko 

Obernauer chodí, takže všetci tí, čo chodia, ak som náhodou dakoho nemenoval, tak sa 

ospravedlňujem, ale, ale veľmi pekne ďakujeme, lebo vždy sa zúčastníte aj s ľuďmi z organizácií 

a pomáhate pri všetkých tých aktivitách, ktoré robíme. Predpokladám, že ich si myslela, keď si 

hovorila.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (riaditeľka Brezno pre občanov, n. o.)  

„Ďakujem, pán primátor, za doplnenie a ďakujem aj ja.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Aby som nemenovite spomenul a poďakoval. Nech sa páči, ďalej pani poslankyňa 

Štugnerová.“ 
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Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Tak ja ďakujem za Správu o činnosti. Veľmi, ja som veľmi rada, že teda 

existujete, možno v porovnaní s inými organizáciami, ako sú Lesy mesta Brezna a tak, tak sa 

zdá vaša činnosť taká podstatne zúženejšia alebo menšia, ale myslím si, že má veľký taký 

výchovno-vzdelávací charakter, tým, že zapájate do toho aj školy, aj takú spolupatričnosť alebo 

také, dáva to také pojítko medzi tými staršími obyvateľmi a mládežou a nejak to tak spája, že to 

má úplne iný rozmer a možno práve tie maličkosti, ktoré vy robíte alebo sa zdajú niektorým 

ľuďom ako maličkosti, tak to sú tie veci, ktoré nám spríjemňujú život a skrášľujú teda aj to naše 

prostredie. Takže ja vám fandím a som rada, že teda bude možnosť dávať aj tie 2 percentá dane 

na vašu organizáciu. Ďakujem.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (riaditeľka Brezno pre občanov, n. o.)  

„Ďakujeme.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pán poslanec Duhan, nech sa páči, Erik, môžeš.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja chcem len podotknúť a ďakujem za pochvalu, pán primátor. 

Chcem podotknúť, že zajtra ideme zase vysádzať 200 kusov pstruha potočného na Banisko, na 

to väčšie jazierko, takže bude na čo pozerať aj.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tešíme sa, tešíme. Ďakujeme. Ak už niekto ďalší do rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, 

návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o činnosti neziskovej 

organizácie Brezno pre občanov, nezisková organizácia, za rok 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

  

Správu o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. za rok 2023 
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Hlasovanie číslo: 32 

Bod číslo: 18. 

Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. za 

rok 2023 - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Berie na vedomie Správu o činnosti 

neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. za rok 2023 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 19/ 

Projekt „ Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k ďalšiemu návrhu. Pod bodom 19 máme Projekt modernizácie krytej plavárne 

Brezno - Mazorníkovo. A pod bodom 19, aha, to máme 19, 19A, B, C, áno? Tak toto poprosím, 

nech sa páči, pani vedúca.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov)  

„Takže v tomto bode predkladáme Návrh na podanie žiadosti o úver z Envirofondu. Určite si 

pamätáte, že takýto návrh o podanie žiadosti ste schvaľovali už vo februári 2023, avšak medzi 

tým v tom období sa zmenila výška finančných prostriedkov, ktoré je mesto povinné vynaložiť z 

vlastných zdrojov a zmenil sa aj rozsah realizácie v tej nadväznosti na tie finančné prostriedky. 

Preto je potrebné podať novú žiadosť o úver a navrhujeme tie pôvodné uznesenia zrušiť. 

Realizáciu modernizácie plavárne sme museli teda rozdeliť do niekoľkých etáp. To už tiež viete, 

už sme to tu prezentovali. Predmetom úveru, ktorý je, stále platia tie podmienky, že je to 

zvýhodnený úver, má zvýhodnenú úrokovú sadzbu, to všetko už viete. Po prepočte a po ukončení 

verejného obstarávania tá žiadosť o úver vychádza teraz na 2 300 701 EUR aj 68 centov. Len 

podotknem, že do, v podstate do tejto sumy môžme zahrnúť len výdavky, ktoré majú priamy 

vplyv na zlepšenie kvality životného prostredia. Je to, je to suma, ktorá by nám mala pokryť 

rozdiel medzi tým, akú máme dotáciu, uvidíme, ako pôjde teda realizácia. Je, tie výdavky zmena 

počítali len z tých položiek, ktoré majú priamy vplyv na zlepšenie kvality životného prostredia, 

aby teda nebol na Envirofonde problém s jeho schvaľovaním. Uznesenie Mestského 
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zastupiteľstva je povinnou prílohou pri žiadosti o úver, preto vám teda predkladáme nanovo a 

rušíme tie pôvodné 2 uznesenia. To je všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Čo sa týka ešte 

plavárne, tak zorganizujeme aj pre vás kontrolný deň v priebehu júna. Neviem, že či viete, aj 

možno potom by sme sa dohodli, ktorý termín by vám najviac vyhovoval, tak by sme dali aspoň 

2 nejaké termíny, kedy by sa vám dalo ísť. Tešíš sa, však? Tak ale musia vidieť, že sa robí, no. 

Dobre, nech sa páči, do rozpravy. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím 

návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno zrušuje: po prvé uznesenie číslo 02/2023 zo dňa 2. 

februára 2023, ktorým schválilo realizáciu investície modernizácia krytej plavárne Brezno - 

Mazorníkovo a po druhé uznesenie číslo 03/2023 zo dňa 2. februára 2023, ktorým schválilo 

prijatie úveru od environmentálneho fondu, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Zrušuje 
 

1. Uznesenie MsZ č. 02/2023 zo dňa 2. februára 2023, ktorým schválilo realizáciu investície 

„Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ zameranej na zvyšovanie 

energetickej efektívnosti krytej plavárne vo vlastníctve mesta a zlepšenie životného 

prostredia vo výške 1 935 362,90 Eur v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho 

fondu 

 

2. Uznesenie MsZ č. 03/2023 zo dňa 2. februára 2023, ktorým schválilo prijatie úveru od 

Environmentálneho fondu vo výške 1 935 362,90 Eur zabezpečeného blankozmenkou na 

financovanie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ v zmysle 

podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a vyššie územné celky s dobou 

splácania na 20 rokov. 

Hlasovanie číslo: 33 

Bod číslo: 19.A 
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Návrh na zrušenie uznesení - Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  Zrušuje Uznesenie MsZ 

č. 02/2023 zo dňa 2. februára 2023, ktorým schválilo realizáciu investície „Modernizácia krytej 

plavárne, Brezno  Mazorníkovo“ zameranej na zvyšovanie energetickej efektívnosti krytej 

plavárne vo vlastníctve mesta a zlepšenie životného prostredia vo výške 1 935 362,90 Eur v 

zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu Uznesenie MsZ č. 03/2023 zo dňa 

2. februára 2023, ktorým schválilo prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 1 935 

362,90 Eur zabezpečeného blankozmenkou na financovanie investície „Modernizácia krytej 

plavárne, Brezno  Mazorníkovo“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre 

obce a vyššie územné celky s dobou splácania na 20 rokov. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 15 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 19.B, môžeme? Bod 19.B. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje realizáciu 

investície Modernizácia krytej plavárne Brezno - Mazorníkovo vo výške 2 300 701,68 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

realizáciu investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“ v zmysle 

podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu  – zameranej na zníženie energetickej 

náročnosti vo výške 2 300 701,68 EUR. 

Hlasovanie číslo: 34 

Bod číslo: 19.B 

Schválenie realizácie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno  Mazorníkovo“ - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  Schvaľuje realizáciu investície „Modernizácia krytej 

plavárne, Brezno  Mazorníkovo“ v zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho 

fondu   zameranej na zníženie energetickej náročnosti vo výške 2 300 701,68 EUR. 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 15 za, 1 sa zdržal, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Bod 19.C. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje prijatie úveru od 

environmentálneho fondu vo výške 2 300 701,68 EUR na financovanie investície: Modernizácia 

krytej plavárne Brezno - Mazorníkovo s dobou splácania 20 rokov.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 
Prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 2 300 701,68 EUR na financovanie 

investície  „Modernizácia krytej plavárne, Brezno – Mazorníkovo“v zmysle podmienok 

špecifikácie podpory formou úveru pre Obce a Vyššie územné celky s dobou splácania  

20 rokov. 

Hlasovanie číslo: 35 

Bod číslo: 19.C 

Schválenie prijatia úveru od Enviromentálneho fondu Slovenskej republiky na 

financovanie investície „Modernizácia krytej plavárne, Brezno  Mazorníkovo“ - 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  Schvaľuje Prijatie úveru od Environmentálneho fondu 

vo výške 2 300 701,68 EUR na financovanie investície  „Modernizácia krytej plavárne, 

Brezno  Mazorníkovo“v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre Obce a 

Vyššie územné celky s dobou splácania 20 rokov. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 
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Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných, 15 za, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 20/ 

Rôzne 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 20, Rôzne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 20.1 máme paušálny príspevok na úhradu zvýšených nákladov spojených s 

poskytnutými službami v súvislosti s obradom uzavretia manželstva mimo úradne určenej 

miestnosti. Nech sa páči, pani vedúca, môžeš.“ 

Mgr. Barbora Černáková (poverená vedením  odboru služieb občanom) 

„Takže k prvej časti bodu číslo 20 v zmysle zákona č. 36 v roku 2005 o rodine: matričný úrad, 

v ktorého obvode sa uzatvára manželstvo, môže povoliť uzavretie manželstva na ktoromkoľvek 

inom vhodnom mieste vo svojom obvode. Mestské zastupiteľstvo v Brezne za uzavretie 

manželstva mimo úradnej miestnosti uznesením zo dňa 25. augusta 2009 stanovilo poplatok vo 

výške 90 EUR, 50 centov, vzhľadom na skutočnosť, že sa správne poplatky v zmysle zákona 145 

z roku 1995 o správnych poplatkoch od 1. 4. 2024 upravili, navrhujeme úpravu aj tohto 

poplatku, a to zaokrúhlením, zaokrúhlením na 100 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Všetko? Dobre, ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím, poprosím návrhovú.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje úpravu paušálneho poplatku v súvislosti s 

obradom uzavretia manželstva mimo úradne určené miestnosti z 99,50 eura na 100 euro.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu. Z 99,50 na 100, hej.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

 

úpravu paušálneho poplatku na úhradu zvýšených nákladov spojených s poskytnutými 

službami v súvislosti s obradom uzavretia manželstva mimo úradne určenej miestnosti 
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/mimo poplatku v zmysle zákona 145/1995 Z.z. o správnych poplatkoch/  z 99,50 € na 

100,- €. 

 

Hlasovanie číslo: 36 

Bod číslo: 20.1 

Paušálny príspevok na úhradu zvýšených nákladov spojených s poskytnutými službami 

v súvislosti s obradom uzavretia manželstva mimo úradne určenej miestnosti - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezna  I/ Schvaľuje úpravu paušálneho poplatku na úhradu zvýšených 

nákladov spojených s poskytnutými službami v súvislosti s obradom uzavretia manželstva 

mimo úradne určenej miestnosti /mimo poplatku v zmysle zákona 145/1995 Z.z. o správnych 

poplatkoch/  z 99,50 € na 100,- €. 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 20.2, 20.3 Návrh na zmeny v komisiách pre šport a v komisii pre verejný poriadok. V 

komisii pre šport predkladá predseda pán poslanec Ambros a pre verejný poriadok predseda, 

pán poslanec Duhan. Nech sa páči, páni.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„K bodu 20.2 mám pozmeňujúci návrh, nakoľko okrem Adriana Orolína oficiálnou cestou 

požiadal o ukončenie funkcie aj Tomáš Turňa, len keďže to oficiálnou cestou doručil až včera, 

takže tie materiály nestihli prísť, ale pokiaľ mám správnu informáciu, tak už by mal byť materiál 

pripravený, čiže Orolín a Tomáš Turňa z pracovných dôvodov, nakoľko Tomáš má.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To vieme, že poobede trénuje, no, takže asi to má ťažké.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Aj jeho účasť bola menšia a tak isto aj Adriana Orolín, takisto z dôvodu pracovnej 

vyťaženosti.“ 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, poprosím.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ešte, dobre, ďakujem za poznámku, čím sa teda počet znižuje na ten štandardný, hej? Takže 

komisia, bude mať.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nebudete dopĺňať ani.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Nebudeme dopĺňať, tak sme sa rozhodli, že budeme mať štandardný počet členov komisie.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Komisia pre verejný poriadok, pán predseda, poprosím ťa.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Dávam ako poslanecký návrh Návrh zmeny v komisii Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezno pre verejný poriadok. Odvoláva sa na základe vlastnej žiadosti 

Roberta Schmidta, ...., Brezno trvalé bydlisko, z funkcie člena komisie pre verejný poriadok pri 

Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 31. 5. 2024. Navrhli sme zvoliť ďalšieho člena 

miesto neho v súlade § 15 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zbierka v obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov za člena komisie pre verejný poriadok Zastupiteľstva mesta Brezna, pána 

Viliama Hláčika, ......, trvale bytom Brezno od dňa 1. 6. 2024. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, návrhová, otváram rozpravu, pardon, k obidvom návrhom. 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, poprosím návrhovú, bod 20.2.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno odvoláva na základe vlastnej žiadosti Adriana Orolína 

a Mgr. Tomáša Turňu z funkcie člena komisie pre šport ku dňu 31. 5. 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  Odvoláva 

  

 

Na základe vlastnej žiadosti  

 

1. Adriána  Orolína, ..... , Brezno 

2. Mgr. Tomáša Turňu, ...... , Brezno 
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z funkcie člena komisie pre šport  pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 31.05.2024 

 

Hlasovanie číslo: 37 

Bod číslo: 20.2 

Návrh na zmeny v komisii MsZ mesta Brezna pre šport - Mestské zastupiteľstvo mesta 

Brezna I/ Odvoláva Na základe vlastnej žiadosti Adriána  Orolína, Brezno a Mgr. Tomáša 

Turňu z funkcie člena komisie pre šport  pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 

31.05.2024 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 20.3.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno: po prvé odvoláva na základe vlastnej žiadosti Roberta 

Schmidta z funkcie člena komisie pre verejný poriadok k 31. 5. 2024. Po druhé volí za člena 

komisie pre verejný poriadok pána Viliama Hláčika dňom 1. 6. 2024.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  Odvoláva 

  

Na základe vlastnej žiadosti  

  

Róberta Schmidta, ...... 
z funkcie člena komisie pre verejný poriadok  pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

dňom 31.05.2024 

 

 



   90 z 97 

 

II/ Volí 

 

v súlade s § 15ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov 

 

za člena Komisie pre šport pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

 

p. Viliama Hláčika, ......., Brezno 

 

dňom 01.06.2024 

Hlasovanie číslo: 38 

Bod číslo: 20.3 

Návrh na zmeny v komisii MsZ  mesta Brezna pre verejný poriadok - Mestské 

zastupiteľstvo mesta Brezna I/ Odvoláva Na základe vlastnej žiadosti Róberta Schmidta,  

Brezno z funkcie člena komisie pre verejný poriadok  pri Mestskom zastupiteľstve mesta 

Brezna dňom 31.05.2024 II/ Volí v súlade s § 15ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov za člena Komisie pre šport pri Mestskom zastupiteľstve 

mesta Brezna p. Viliama Hláčika, Brezno dňom 01.06.2024 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 20.4 máme ústnu informáciu predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna o činnosti komisií. Kto chce z predsedov, nech sa páči, ak chce o niečom informovať. 

Ak nechce, nemusí. Čiže nikto do tohto bodu.“ 
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K bodu 21/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 21, Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na 

riaditeľa príspevkovej organizácie a na riaditeľa obchodnej spoločnosti alebo pána náčelníka 

Mestskej polície. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia prihlásiť sa, kto chce položiť otázky na 

zodpovedanie. Ako prvý pán poslanec Barančok, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Andrej Barančok (poslanec)  

„Ďakujem pekne, pán primátor, pán riaditeľ technických služieb. Chcem sa len spýtať, pre 

nevidiacich, ako to vyzerá s prechodmi pre chodcov, kde sme mali doteraz signalizačné 

zariadenie, kedy môžu prejsť a momentálne je asi nefunkčné alebo vypnuté, lebo to nikde to 

tikanie nie je. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem, pán poslanec Ambros, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Mal som len také pripomienky ku koseniu od občana z Lichardovej, ako sa 

ide k tomu mostu železnému, tak má viac plôch kde bolo takých, že nevykosených, že či je nejaký 

plán alebo, či by sa to dalo dať do poriadku aj ulice, ktoré možno nie sú tak možno na očiach, 

ale tiež by si zaslúžili údržbu. Takže len toto a ešte ten kôš na Kuzmányho pri moste, že ako to 

vlastne s ním je? Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja nemám otázku, ale chcela by som veľmi pekne poďakovať tak 

Technickým službám, ako aj kolegovi Barančekovi za zapracovanie mojich pripomienok na Dni 

mesta, miesto pre imobilných. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Duhan, nech sa páči, môžeš.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Na pána riaditeľa technických služieb. V prvom rade sa chcem poďakovať za 

opravu cesty na Hlavinu, naozaj super, perfektne. Potom by som sa chcel opýtať, ako to vypadá 

s tými svetlami? Niektoré sú tam nie vymenené, tam sú tie sodíkové staré, vyhadzuje to tam tie, 

to osvetlenie. To je jedna vec, že kedy to bude asi plánované, výmena, lebo aj tie sodíkové viacej 
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ťahajú tie energie, ako máme tie moderné, tie ledkové. Potom, čo sa týka asanácii tej starej 

školy na park, v Parku SNP, že v akom je to štádiu, či sa to ide robiť, ako sa to ide robiť a už 

len to kosenie, bolo by už asi začať, lebo mám aj pripomienky od občanov naozaj, že mi 

vyvolávajú, že čo sa ide diať a vravím, je pravda, že treba aj tým včielkam dať možnosť, aby to 

všetko sa tam pobehalo a potom kosiť, takže asi tak. A to by malo byť všetko. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Obernauer, nech sa páči.“ 

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja otázku na pána riaditeľa Technických služieb. Keď sa prechádzam mestom, 

tak som postrehol, že ubudlo dosť veľa smetných košov, že čím je to spôsobené, či sa opravuje 

a vracia na miesto atď. Lebo ak sa bavíme o tom poriadku, ja ako fajčiar sa priznám, fajčím na 

ulici, ja som zvyknutý, že naozaj hádžem, hádžem opálky do smetných košov. Teraz mi chýbajú, 

tak ja som ochotný niesť aj 500 m v ruke za seniorov a hodím to do koša, ale poznáme ľudí, 

niektorí sú leniví aj 5 m prejsť. Ale chýbajú smetné koše. Jednoznačne. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ja by som poprosil, určite ste si všimli, že vo Valaskej je znížená rýchlosť na štyridsiatku na 

tej križovatke. Ja som minule rozprával o Rohoznej, že či nie je možné znížiť tiež rýchlosť na 

ceste na Rohoznej. Chodia tam pešo, je to veľmi úzka cesta, verte, že na Rohoznej  je veľmi úzka 

cesta, chodia tam kamióny, je to nebezpečné. Deti, je tam viacej rodinných domov proste a keď 

nie aspoň znížiť na tú štyridsiatku, tak aspoň dať dodatkovú tabuľu na začiatku Rohoznej a na 

konci: Pozor, deti! Je to tam veľmi nebezpečné, ja už na to dlhšie upozorňujem, aj keď sme mali 

stretnutie s občanmi, aj sami obyvatelia upozorňovali a boja sa o tie deti, keď idú na tie zastávky 

alebo idú z vlaku, hej, alebo tak pešo alebo do obchodu. No a druhú vec by som to zrkadlo na 

Nálepkovu, pán riaditeľ, poprosil už umiestniť na tú križovatku.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžeš s faktickou.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Asi som nebol 2 týždne doma.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja s faktickou by som chcela nadviazať na kolegu Palovčíka, keď si hovoril 

o Rohoznej a štyridsiatke alebo teda, že je to nebezpečné, celá Tisovská je taká, to len 

pripomínam. Takže je to rovnaká situácia a nemyslím si, že celá Tisovská bude mať štyridsiatku 

rýchlosť. To je všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nebudem mať ani Rohozna, lebo to zamietli už v minulosti, takže. My sme to riešili x-krát. Pán 

poslanec Garaj, nech sa páči.“ 
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Matej Garaj (poslanec)  

„Ja mám otázku na riaditeľa Technických služieb, čo sa týka Rázusovej ulici a toho parkovania, 

čo sme sa spolu bavili, v akom časovom horizonte by bolo možné spraviť tie nájazdy na tie 

parkovacie miesta? Prípadne či je možné tam spraviť úpravu aspoň nejakú čiastočnú tých plôch, 

prípadne vymaľovať čiary, aby tam ľudia parkovali možno trochu zodpovednejšie. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec Duhan, nech sa páči, môžeš.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne, ešte na pána riaditeľa Technických služieb. Tie šachty na tých chodníkoch 

vedľa 66-ky hlavnej cesty, Zadné Halny, tam od toho T-Comu, tam neni žiadna snaha, ja som 

tam volal. Niečo prišli urobiť, ale naďalej sú tam problémy s tými šachtami, tam sa ľudia 

potkýnajú, padajú, to je jedna vec a ďalšia vec, chcem sa ešte poďakovať za pomoc a naozaj, 

že ústretovosť pánu riaditeľovi technických služieb, za čo vykonávame tú rekonštrukciu školy, 

starej školy na Bujakove, ja všetkých kolegov pozývam, desiateho máme stretnutie s pánom 

primátorom a samozrejme takisto pánovi primátorovi, tiež sa chcem poďakovať za ústretovosť 

a ako za finančné prostriedky, ktoré nám boli poskytnuté a robíme to viac menej svojvoľne v 

rámci svojho času brigádnicky ako DHZ, dobrovoľný hasičský zbor a naozaj, klobúk dole pred 

tými chalanmi. Ešte raz ďakujem, pán primátor a pozývam, vážení kolegovia, na desiateho, aby 

sa prišli pozrieť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujeme, ale my ďakujeme tebe v prvom rade, že ste sa tam namakali a kolegovia budú 

prekvapení, ktorí tam dlhšie neboli, koľko roboty ste tam urobili, takže ďakujeme pekne tebe, 

aj všetkým dobrovoľníkom, čo ste sa tam zúčastňovali po sobotách, nedeliach a ešte aj sviatkoch 

ste tam robili, no, takže ďakujem, naozaj.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem aj ja. Zhodnotili sme majetok mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak. Pán poslanec Auxt, nech sa páči.“ 

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja mám tiež na pána riaditeľa technických služieb. Chcem sa poďakovať 

tiež, že už sa začalo kosiť pondelok, aj Osloboditeľov, aj Hlboká, ale ešte by som ho chcel 

poprosiť, na zastávke na Vrchdolinke prechádzajú turisti a takisto občania z Poľnej na, na 

Osloboditeľov, a to sa nedá strojom, to sa musí tam zrejme ručne prísť, lebo je tam dosť široký 

pás mestský, pcp-čka a prechádzajú tam turisti z Mazorníka do Hlbokej alebo teda na 

Osloboditeľov a boja sa, aby sa tam neliali nejaké hady atď. Tak by som chcel poprosiť, aby 

tam to bolo pokosené. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ak už nikto, nech sa páči. Na teba neboli, náčelník, otázky? Počúvaj, 
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ty musíš robiť ako drak, keď na teba nie sú otázky. Zbytočne si prišiel, vidíš to? Sa započúvaš, 

to sme radi, že sa zaujímaš. No a riaditeľ, s tebou je to horšie, môžeš začať. Nech sa páči.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň ešte raz. Čo sa týka prechodov pre chodcov a tohto tikania, budeme mať teraz 

revíziu v rámci revízie, čo bude, čo bude možné doplniť, doplníme. Len chcem dať do pozornosti 

semafor pri Ďumbieri, ktorý je starší ako ja a už naňho nie sú náhradné diely. Ak by sa stala 

nejaká dopravná nehoda, ktorá by nám zrušila rozvádzač, ktorý je vedľa zvonice, sme bez 

semaforu. Nákladovo 60 - 70 000. Je to tak.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak a čo nepýtaš peniaze?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Od koho?“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Od Slovenskej správy ciest.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Sú to semafory, ktoré máme my na ich ceste v správe. My ich máme povolené ako mesto Brezno, 

boli na ne vypracované projekty mestom Brezno. My sme zodpovední za riadenie premávky na 

semaforoch na štátnej ceste alebo na regionálnej ceste.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To riešme potom so Slovensko správou ciest toto. Naše semafory sú, ale to skúsime so 

Slovenskou správou ciest v rámci zvýšenia.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„No to bolo tak nastavené, plán, ktorý bol schválený vlastne, že keď sa vybuduje obchvat, tak 

tá doprava od Tisovskej bude menšia a tým pádom aj kratšia zelená. To všetko bolo schválenie 

toho programu, toho semaforu, ako to išlo na... , takže preto je to tak.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Tak aspoň trošku, trošku tam im treba predĺžiť, lebo to naozaj tam prejdú maximálne 4 autá 

a šlus.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, poďme k otázkam, poprosím.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Pán, pán poslanec Ambros, kosenie Lichardova. V krátkom, v krátkej dobe to nadviažem aj 

ďalej, čo sa týka kosenie, tieto extravilánové časti, v priebehu budúceho týždňa bude pokosené 

všetko, čo sa týka týchto vecí. Tento týždeň sa dokáša Mazorník, začína sa druhé kosenie od 

ŠLN a + sa idú všetky extravilány. Cintoríny už sa druhýkrát kosia. Čo sa týka kôš na 

Kuzmányho, dneska ráno bol osadený hneď za štrekou, asi druhé alebo tretie zábradlie, čo je 
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pri štreke, tak tam je kôš. Pán poslanec Duhan, výmena svetiel, čakáme na opravené svetlá, 

akonáhle nám prídu, budeme ich vymieňať. Šachty Telekom, majú to v pláne opráv, zistím 

termín, že kedy. A čo sa týka starej školy, tak toto je jedna otázka na vedenie mesta, či sa do 

toho pustíme, do tej asanácie tej budovy v našej réžii alebo to bude niekým externým. Pán 

poslanec Obernauer, koše. Už tá otázka bola aj minule, žiadne koše sme nebrali, tie koše sú tak, 

že keď sa postavím, vždy vidím 3 koše a 500 m je veľmi veľká vzdialenosť, takže. Nemôžme mať 

koše všade.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Žartujem.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Len nemôžme mať koše všade.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Fajčiar to musí vedieť, vieš, to je zase, no.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Len viete, všade, kde dáme kôš, všade tam musí prísť niekto ten kôš vysypať, ľudia to veľmi 

radi zneužívajú. Koše, ktoré máme popri Hrone, ktoré sú už tie koše, kde niečo nedáte. Pán 

primátor mi posielal predvčerom fotku, no ja neviem, vrecia tam boli napchaté dovnútra, proste 

ľudia to zneužívajú, čiže snažíme sa tie koše umiestňovať tam, kde je veľký pohyb ľudí, aby si 

tam ľudia nedovoľovali pristaviť sa, nejaké takéto veci tam dať, takže preto.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Či vybavený, takže.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pán poslanec Palovčík, zníženie rýchlosti môžem v nejakej priateľskej debate sa skúsiť spýtať 

na ODI, čo na to povedia, ale ako povedal pán primátor, táto žiadosť tam už bola a bolo to, 

takže môžem to jedine skúsiť touto cestou. To musí byť.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Oni nesúhlasili so znížením rýchlosti z dôvodu plynulosti, z dôvodu plynulosti dopravy. Možno 

nejakú výstražnú značku doplniť, s tým súhlasiť budú, ale znižovať rýchlosť určite nebudú 

súhlasiť. Je to cesta prvej triedy stále. Takže.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Každé ráno od stanice.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Len tu nemáš prechod zo strany na stranu.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Od križovatky hore na Hliník, tak idú popred hotel až na autobusovú zastávku, lebo tam nemáš 

zastávku, nie na Hliníku, na Kriváň, pardon, od Kriváňa na zastávku pred hotelom. Ale od 
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tadiaľ všetci idú dole na zastávku, lebo už krížom nemajú ako prejsť, no.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„To Pozor, deti tam nebude možné, lebo to sa dáva len tam, kde je škola alebo nejaké takéto 

zariadenie, takže to bude na nejakej komunikácii s dopravným inšpektorom, že čo ako. Pán 

poslanec, Garaj, parkovanie, dostaneme sa k tomu. Ešte obaľovačka nerobí, ako som spomínal, 

čakáme na asfalt, takže budú sa robiť tie nábehy.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, všetko.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„A ešte, pán poslanec Auxt, to si prejdeme osobne to pokosenie, že presne ktorú časť, aby to 

bolo.“  

K bodu 22/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ideme k ďalšiemu bodu, bod 22. Nie, ešte 22 nie. 21 Interpelácie 

poslancov Mestského zastupiteľstva. Nech sa páči. Pán poslanec Garaj.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja sa chcem opýtať, či sa náhodou neplánuje v blízkej dobe nejakým spôsobom rozšíriť ten 

nájazd alebo mostík, ktorý je na Potočnej ulici, lebo tam je také celkom problémové vchádzanie, 

vychádzanie, keď sa tam stretnú 2 vozidlá, tak častokrát tam tie vozidlá cúvajú smerom naspäť 

do Potočnej, hej a tým, že je tam tá cyklotrasa, nie je to veľmi bezpečné. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ešte niekto ďalší? Už vám nedám potom slovo. Už sme to riešili pri tom asfaltovaní, 

keď sa robilo na Potočnej, ale tam by sme museli meniť celý ten prechod tým grádom. V 

podstate to by musela byť. Aj tak by sme museli ohľadom tohto spolupracovať s BVS, lebo 

neviem koľko presne od cesty je ich vlastníctvo a správa. Po chodník až, no. Takže v podstate 

by to mala byť ako keby, nie, že ich, no neviem, či ich, oni by žiadali nás, oni by to nerobili 

určite, ale aspoň ich súhlas a určite by nám stanovili aj podmienky. Tak sa môžme. No veď viem, 

len vravím, že budeme musieť kontaktovať ich, že aké budú mať podmienky preto, lebo budeme 

zasahovať aj do cesty. Tak potom skúste, prosím ťa, hej? Že aj majetko-právne, ako to je a s 

BVS si to prejsť. Viem, že je ich, veď preto vravím, že to nie je také pre nás jednoduché, že to 

vysypeme alebo čo. Ale budeme sa pýtať, že čo, že aké majú podmienky preto.“  
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K bodu 23 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prosím, ak už nikto ďalší, máme posledný bod, záver, ja vám ďakujem, kolegyne, kolegovia, 

za konštruktívne rokovanie, srdečne vás pozývam na Dni mesta Brezna. Navštívia nás aj 

partnerské delegácie, takže srdečne vás pozývame aj na spoločné aktivity, ktoré budeme mať s 

nimi a samozrejme na program, ktorý máme v piatok a sobotu, takže všetci ste srdečne vítaní. 

Ďakujem pekne a pekný zvyšok dňa.“ 
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